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خبر
دنیای هوادار یاد وخاطره شهدا بویژه 

سرداران شهید »علی«، »حمید« و 
»مهدی باکری« را گرامی می دارد

خبر اول

»وزیر کشور« خبر داد:

تغییرمحدودیتهای رنگ بندی 
کرونایی متناسب باشرایط موجود

»احمد وحیدی« -وزیر کشور- از تغییر محدودیت های رنگ 
بندی های کرونایی متناسب با شرایط موجود در صورت 
تصویب ستاد ملی مقابله با کرونا خبر داد. وی در پایان 
جلسه قرارگاه ستاد مقابله با کرونا در جمع خبرنگاران گفت: 
یکی از موضوعاتی که در جلسه قرارگاه مورد بحث قرار 
گرفت سفرهای آخر سال بود که چند بخش را شامل می 
شود. نخست شرایط مسافرین همچنین افرادی که در حوزه 
حمل و نقل نقش دارند و افرادی که در اماکن اقامتی ارائه 
خدمات می کنند، مطرح شد که نظر برخی اعضا این بود 
با توجه به اینکه فاصله زیادی از تزریق دز دوم واکسن 
گذشته است باید ضرورت تزریق دز سوم را برای این افراد 

دنبال کنیم.
ایام  این  در  که  است  افرادی  دیگر  موضوع  افزود:  وی 
مسافرت می کنند و اماکن اقامتی که پیش بینی شده 
شاید به حد کافی نباشد. لذا مقرر شد در ستادهای استانی 
این موضوع مورد پیگیری قرار گیرد و اماکنی که می توانند 
با رعایت پروتکل های بهداشتی ارائه خدمات داشته باشند 
از قبل اعلام شوند. همچنین اجتماعاتی که در مکان های 
مسقف محدودیت های آنها اعلام شده بود بار دیگر مورد 
تاکید قرار گرفت، موضوعی که پیشتر مشخص و ابلاغ شده 

است.
وزیر کشور ادامه داد: در مورد رنگ بندی ها در دوره قبلی 
رنگ های قرمز، نارنجی و زرد و آبی برای شهرها در نظر 
گرفته شده بود اما با توجه به اینکه شرایط متفاوت شده 
برای مثال تمام محدودیت هایی که برای رنگ قرمز در قبل 
وجود داشت در حال حاضر اعمال نمی شود. لذا بررسی 
شد تا متناسب با شرایط موجود محدودیت ها برای شرایط 
قرمز و در مجموع رنگ بندی ها در نظر گرفته شود که این 
موضوع جمع بندی شد و مقرر شد که برای تصویب به ستاد 

ملی کرونا ارسال شود.
وی تاکید کرد: در جلسه روز سه شنبه گزارش هایی از 
مدارس، دانشگاه ها، اصناف، بخش حمل و نقل عمومی 
و مراقبت ها در مرزها ارائه شد و در خلال آن تاکید شد که 
در حوزه اصناف پروتکل ها به صورت کامل رعایت شوند و 
تذکرات لازم به اصناف داده شود. امیدواریم با این تذکرات 
نیاز به برخورد جدی تر وجود نداشته باشد و شرایط ابلاغی 
 PCR بطور کامل شامل تزریق واکسن و یا داشتن تست

منفی رعایت شود.
وحیدی در بخش دیگری از صحبت های خود به موضوع 
ارتقای ایمنی و رعایت پروتکل های بهداشتی در مترو 
امروز مورد  در جلسه  این موضوع  افزود:  و  کرد  اشاره 
بحث قرار گرفت. اقداماتی در حوزه تهویه و همچنین 
اتصال به سامانه فروش بلیت مترو به سامانه »ایران 
من« مورد بحث قرار گرفت. البته اقداماتی در این راستا 
آغاز شده است. همچنین در حوزه حمل و نقل هوایی 
افراد برای تزریق واکسن PCR منفی  رعایت و کنترل 
مورد تاکید قرار گرفت که اعلام شد این موضوع در حال 

کنترل است.
وی افزود: گزارشی از آموزش و پرورش ارائه شد که در آن 
عنوان شده بود که در این مدت چهار فوتی داشتند که این 
چهار فوتی ربطی به بازگشایی مدارس نداشته و گزارشی از 
فوت دانش آموزان بر اثر بازگشایی نداشته ایم. لذا تاکید 
شد که مراکز آموزشی با رعایت شیوه نامه های بهداشتی 
فعالیت خود را ادامه دهند. این موضوع در مورد دانشگاه ها 

نیز به همین شکل است.
وزیر کشور در پاسخ به سوالی در خصوص اتصال سامانه 
بلیت فروشی مترو به سامانه ایران من نیز گفت: وزارت 
کشور در این خصوص مشکلی ندارد و تنها بخشی از کارها 
برای این اتصال درمترو باقی است که بخش فنی مترو در 
حال انجام اقدامات لازم است. سامانه ایران من مشکلی 

ندارد و آماده پاسخگویی است.

سرمقاله

تلفنِ وزیر، کارِ فرماندارِ هتاک را ساخت؛

التیام!
درپی پخش تصاویری از رفتار و برخورد نامناسب »سرپرست 
فرمانداری رفسنجان« با یکی از خبرنگاران که با واکنش های 
-مدیرکل  شمسایی«  »ایمان  حتی  شد،  مواجه  وسیعی 
عمل  این  به  نسبت  نیز  ارشاد-  وزارت  داخلی  مطبوعاتی 
سخیف عکس العمل نشان داد و نوشت: »دهان خبرنگار 
باشند.«  مسئولان  نعمت  ولی  مردم  بود  قرار  می زنید؟ 
همچنین اقدام جهادی وزیر کشور مبنی بر عزل تلفنی او، 
مرهمی بر زخم وارده به روح اهالی قلم بود که از این بابت 

باید بسیار سپاسگزار بود.
رفسنجان  فرماندار  افاضات!  از  بیشتر  ساعتی  چند  شاید 
نگذشته بود که جناب »احمد وحیدی« -وزیر کشور- در تماس 
تلفنی با استاندار کرمان، دستور عزل علی اکبر پورمحمدی را 
صادر کرد که این سرعت عمل هم درنوع خود کم نظیر است و 

به طور قطع مایه دلگرمی اصحاب رسانه خواهد شد.
در اطلاعیه وزارت کشور آمده است: »گفتمان دولت مردمی و 
عدالت محور آیت الله دکتر سید ابراهیم رئیسی ایجاب می کند 
که مدیران آن ضمن داشتن روحیه مردمی و جهادی، نسبت 
به تعامل و تکریم آحاد افراد جامعه اهتمام داشته باشند، 

همچنین انتظار می  رود اصحاب رسانه بیش از پیش با 
رویکرد حرفه ای خود به ویژه در طرح پرسش، مسئولان را 

در مسیر توسعه و پیشرفت کشور یاری دهند.«
اما یقیناً عزلِ سرپرست فرمانداری رفسنجان به سود 
شهر، دولت، مردم و حتی خودِ او خواهد بود. بدون شک 
باید از این اقدام حمایت کرد، گرچه فراموش نکنیم که 

عامل این عزل »فضای مجازی« بود. آن هم در شرایطی 
که بستن و تضعیف این فضا حکومت را از نعمت نظارتی 

بزرگی محروم می کند. چرا که در غیاب آن، چشم باز کنید 
مافیایی از مدیران دندان شکن، مدیریت ها را به تیول خود 

درآورده اند.
حال با امید به عبرت و درس آموزی مسئولان به ویژه مدیران 
میانی که گاه مرزهای ادب و اخلاق را درمی نوردند، مطلبی 
که با تیتر »آقای فرماندار رفسنجان عذرخواهی و استعفا« 
منتشر کردیم را بازنشر می کنیم، باشد که به قابی به عنوان 
پند و اندرزی برای نصب العین قرار دادن همگان، تبدیل شود:  
آقای پورمحمدی سرپرست فرمانداری رفسنجان بس کنید! 
چرا که »زدن بر دهان خبرنگار« نه تنها فضیلت نیست بلکه با 
گسترش فضای ارتباطاتی در دنیای امروز یک رذیلت محض 
تلقی می شود، چون شما از قافله ادب و کرامت انسانی و 

اخلاقی خیلی عقب افتاده اید!
واقعا متأسفم، فقط پیشنهاد می کنم بابت این خطای 
بزرگ باید عذرخواهی یا استعفا کنید یا بهتر این است 
که هر دو را باهم انجام دهید، هرچند چنین ظرفیتی از 
شخصیت شما بعید است! چرا که شما با این رفتار حقیرانه، 
نه تنها حرمت خود که حرمت گمارنده های خود به این 

سمت را نیز نگه نداشتید.
به راستی چگونه به خودت اجازه دادی که در نشست خبری در 
قبال پرسشِ خبرنگاری، در مورد انتقال غیرقانونی آب از بستر 
رودخانه، او را تهدید کنی که »یک بار دیگر بپرسی، توی دهنت 
می زنم« مگر تو کیستی؟ که با این ادبیات سخیف، حتی 
برای جمع حاضر در جلسه هم ارزش و اهمیت قائل نشدی؟!

بعد هم با عذر بدتر از گناه ادامه دادی، تو خبرنگار نیستی، 
چرا نمی  گذارید یک سرمایه  گذار که در شهر دارد سرمایه  گذاری 
می  کند کارش را انجام دهد؟ آخر چگونه باور کنیم که تو 
آن هم با این لحن و بیان بی ادبانه نگران سرمایه گذاری در 
شهر هستی؟ مگر هرکس که پول داشت و میلیاردر بود، حق 
دارد قانون را نادیده بگیرد؟ همان طور که تو ادب و اخلاق را 

نادیده گرفتی.
حال جدا از صحت و سقم ادعای سرمایه گذاری و صرف نظر 

از اینکه بحث آب یکی از مطالبات مردم منطقه است و 
علاوه بر اینکه چنین موضوعی مورد نظر ما هم نیست 
با  نداریم،  را  آن  به  بنای ورود  این مقال  در  و دست کم 
این حال اما آقای سرپرست فرمانداری رفسنجان اگر اندک 
اعتقادی به درست بودن ادعایت داری، چرا مانع پخش 
مصاحبه مدیرکل آب منطقه ای استان کرمان شدی که در 
آن بر غیرقانونی بودن انتقال آب از بستر رودخانه تأکید 

کرده بود!
آقای پورمحمدی! به قول حضرت سعدی، تن آدمی  نه 
شریف است به جان آدمیت - نه همین لباس زیباست 
نشان آدمیت... نه، تو حتی نتوانستی قداست و جایگاه 
فرمانداری را رعایت کنی و باوجود تجربه قبلی نشان دادی 
که این لباس اساساً برای تن تو دوخته نشده، چرا که با این 

رفتار پرخاش گرانه نه تنها قدر و شأن شخصیت های سببی 
و نسبی خود که به نیک نامی در منطقه شهره هستند را 
ندانستی، بلکه عزت و حرمت منصوب کنندگانت به این 

سمت را نیز مورد بی مهری و بی توجهی قرار دادی.
خوب یادمان هست اواخر سال 96 بود که فرماندار گلپایگان 
در استان اصفهان نیز در برخورد و رفتار مشابه ای با یک 
عکاس خبرنگار، او را تهدید به شکستن دوربین و بیرون 
انداختن کرده بود، چنان که استاندار اصفهان پس از انتشار 
تصاویر این برخورد در توئیتی نوشت: »وظیفه خود می  دانم 
از برخورد صورت گرفته از سوی فرماندار گلپایگان با این 

خبرنگار، پوزش بطلبم.«
جناب مهرعلیزاده استاندار وقت اصفهان همچنین با شرح 
ماوقع تأکید کرد: گرچه شرایط خاصی بوده، اما اتفاقی که 
افتاده رعایت شأن خبرنگار، مردم و اصحاب رسانه نشده و 
زیبنده نماینده دولت نیز نبوده، برای همین با بررسی هایی 
که انجام دادیم به این نتیجه رسیدیم که فرماندار گلپایگان 
را جایگزین کنیم و سرپرست معین کردیم که مشغول به 

کار شد.
فرمانداری  سرپرست  پورمحمدی  آقای  اکنون  بگذریم، 
رفسنجان به خاطر ندانم کاری و شاید جوگیر شدن و 
توهین، یک عذرخواهی جدی به تک تک اهالی رسانه 
بدهکار است و باید آن را در اسرع وقت اجابت کند که 
در غیر این صورت جامعه خبری کشور کوتاه نیامده و 
کماکان به نقد و اعتراض نسبت به گفتار دور از شأن و 

بی ادبانه او ادامه خواهد داد.
البته اکنون حداقل انتظار از آقای پورمحمدی تقدیم 
استعفای خود از مقامِ سرپرست فرمانداری رفسنجان 
است، هرچند این توقع بجا را نیز از دکتر زینی  وند استاندار 
کرمان داریم که همچون دکتر مهرعلیزاده، برای حفظ کرامت 
و منزلت و اعاده حیثیت اهالی رسانه  به عنوان رکن چهارم 
دموکراسی، از هیچ کوششی در برخورد قاطع با رفتار و گفتار 

نامناسب و خشن فرماندار رفسنجان دریغ نورزند.
تهدیدآمیز  گفتار  به  مربوط  ویدئو  دیگر  یک بار  درپایان 
پورمحمدی سرپرست فرمانداری رفسنجان در برخورد با یک 
خبرنگار متین و مؤدب که حتی در چنین فضای پرتنش و 
توهین آمیزی از هرگونه واکنش غیرمتعارف خودداری می کند 

را به عنوان سند این ماجرای تأسف بار بازنشر می کنیم.
هدف از این اقدام علاوه بر دعوت افکار عمومی به داوری در 
این ماجرا این است که امیدواریم تلنگری هم به مسئولان 
ارزیابی  ارشد و بالادستی او باشد تا خودشان قضاوت و 
کنند که آیا چنین فردی استحقاق اشغال سمت و جایگاه 
فرمانداری را دارد یا نه؟! خلاصه جامعه رسانه ای منتظر اقدام 
و برخورد مقتضی با این فرد هتاک هستند تا دیگر شاهد 
اتفاق مشابهی از سوی مدیران میانی در دولت سید محرومان 

دکتر رئیسی نباشیم.

»حسین قاسمی« - دبیر کمیته امنیتی، اجتماعی و انتظامی 
ستاد ملی مدیریت کرونا- روز گذشته در گفت وگویی درباره 
اعمال محدودیت ها برای سفرهای نوروزی گفت: ملاک 
این است که افراد واکسن زده باشند و بیمار نباشند، در این 
صورت می توانند با خودروهای شخصی و یا حمل و نقل 

عمومی به استان های کشور سفر کنند.
وی افزود: محدودیت های کرونایی از جلسه ۱۰۴ ستاد ملی 
کرونا تصویب و اعمال شده است و در جلسه های ۱۰۶ و 
۱۰۷ ستاد ملی کرونا نیز تمدید شده است. اخیرا  رئیس 
جمهور دستوری صادر کرده اند و خواستار بازنگری مجدد در 

رنگ بندی ها و اعمال محدودیت مرتبط با آن متناسب با 
مدیریت هوشمند و واکسیناسیون شده اند.

ملی  ستاد  انتظامی  و  اجتماعی  امنیتی،  کمیته  دبیر 
این موضوع  راستا  در همین  داد:  ادامه  کرونا  مدیریت 
روز گذشته در جلسه کمیته امنیتی اجتماعی ستاد ملی 
بررسی و مقرر است فردا نیز در جلسه روسای کمیته های 
تخصصی دفتر معاون اول رئیس جمهور، مطرح شود، اگر 
نهایی شود روز شنبه در ستاد ملی کرونا مطرح  و تصمیم 

گیری می شود.

»دبیر کمیته اجتماعی و انتظامی ستاد ملی مدیریت کرونا«:

محدودیت های سفرهای نوروزی اعلام شد

جامعه

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

درپی پخش تصاویری از رفتار و برخورد نامناسب »سرپرست فرمانداری رفسنجان« با یکی از خبرنگاران که با واکنش های وسیعی 
مواجه شد، حتی »ایمان شمسایی« -مدیرکل مطبوعاتی داخلی وزارت ارشاد- نیز نسبت به این عمل سخیف عکس العمل نشان داد و نوشت: 

»دهان خبرنگار می زنید؟ قرار بود مردم ولی نعمت مسئولان باشند.« همچنین اقدام جهادی وزیر کشور مبنی بر عزل تلفنی او، مرهمی بر زخم وارده 
به روح اهالی قلم بود که از این بابت باید بسیار سپاسگزار بود.
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اجتماعی
»سخنگوی دستگاه قضا«: اموال اختلاس شده عیسی شریفی به بیت المال برگشته است

خداییان درباره فایل صوتی قدیمی منتشرشده از تخلفات شرکت یاس گفت: در همان زمان انتشار اقدامات قضایی 
صورت گرفت. عیسی شریفی نسب در ۴ سال فرایند رسیدگی تماما بازداشت بود و نهایتا به ۲۰ سال حبس تعزیری، رد 
مال و جزای نقدی محکوم شد و ۵۰۰ میلیارد تومانی که از شرکت برداشت کرده بود به بیت  المال برگشت داده شد. او 
معادل همین وجه را هم به جزای نقدی محکوم شده است. محسن سجادی نیا از دیگر محکومان این پرونده هم به ۳۰ 
سال حبس و رد مال و جزای نقدی محکوم شده بود. محمود خاکپور هم به ۵ سال و نیم حبس و رد مال محکوم شده بود.

اقتصاد کلان

»رئیس سازمان خصوصی سازی« خبر داد:

استقلال و پرسپولیس 
عرضه اولیه نمی شوند

در  خصوصی سازی-  سازمان  رئیس   - قربان زاده«  »حسین 
گفتگو با شبکه خبر با بیان این که 10 درصد از سهام دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس در قالب صرف سهام و مشارکت 
مردم در افزایش سرمایه در بازار پایه فرابورس عرضه می شود، 
گفت: بعد از این مرحله 5 درصد دیگر از سهام هریک از این 
دو باشگاه به پیشکسوتان و هواداران واگذار خواهد شد. بر 
این اساس بحث واگذاری سرخابی ها عرضه اولیه به شمار 

نمی رود، بلکه مشارکت در افزایش سرمایه دو باشگاه است.
رئیس سازمان خصوصی سازی در ادامه اذعان داشت: مطابق 
طرح توجیهی افزایش سرمایه دو باشگاه قرار است، از محل 
مشارکت مردم در افزایش سرمایه از طریق صرف سهام این 
اتفاق بیفتد. قربانزاده در توضیح این افزایش سرمایه اضافه 
و  تومان  استقلال 719 میلیارد  باشگاه  ثبتی  کرد: سرمایه 
سرمایه ثبتی باشگاه پرسپولیس 701 میلیارد تومان است؛ 
یعنی معادل 50 درصد سرمایه ثبتی هر شرکت که حدود 
350 میلیارد تومان است، در مرحله اول توسط مردم از طریق 
مشارکت در افزایش سرمایه تأمین می شود که این ارقام حدود 
10 درصد رقم ارزش گذاری ها کل دارایی ها و برند هر یک از دو 

باشگاه سرخابی ها به شمار می رود.
وی گفت: در مرحله اول آماده سازی سرخابی ها برای ورود به 
بورس مشکلات متعددی در سر راه وجود داشت، از جمله 
اینکه اقدامات ویژه ای مانند اصلاح اساسنامه دو شرکت از 
سهامی خاص به سهامی عامل و تجدید ارزیابی دارایی های دو 
شرکت و ثبت نزد سازمان ثبت شرکت ها و تهیه صورت های 
تهیه  و  شرکت  دو  مجامع  برگزاری  برای  45گانه  مالی 
صورت های مالی حسابرسی شده و طرح کسب و کار و نقشه 
درآمدی برای سال آینده است که در جلسات سه ماه گذشته در 

سازمان خصوصی سازی برای دو باشگاه پیگیری شد.
رئیس سازمان خصوصی سازی با بیان این که در حال حاضر 
این دو باشگاه نزد سازمان بورس ثبت شده و آماده درج در 
بازار پایه فرابورس هستند، ادامه داد: پس از درج در بازار 
پایه فرابورس مرحله ثبت افزایش ثبت سرمایه دو باشگاه در 
مجمع فوق العاده که در هفته جاری برگزار می شود و سرمایه  
دو شرکت افزایش می یابد و مردم می توانند از طریق مشارکت 

در افزایش سرمایه دو شرکت مشارکت کنند.

خبر مهم »رییس کل بانک مرکزی«؛

دستور کار اصلی بانک
 مرکزی اعلام شد

»علی صالح آبادی« - رئیس کل بانک مرکزی- در دومین جلسه 
هم اندیشی دوره ای با صاحبنظران و اساتید اقتصادی با اشاره 
به اضلاع اصلاحات اساسی در بانکداری گفت: ارتباط دولت با 
بانک مرکزی، بانک مرکزی با بانک ها و بانک ها با مردم نیازمند 
اصلاحات اساسی است که در دستور کار بانک مرکزی قرار دارد 
و در این مسیر به طور حتم از نظرات صاحبنظران اقتصادی نیز 
بهره خواهیم برد. وی با اشاره به رابطه دولت با بانک مرکزی، 
گفت: رابطه دولت با بانک مرکزی در موضوعات مختلفی از 
جمله تنخواه، خرید ارز حاصل از صادرات نفتی و بانکدار بودن 
دولت تعریف شده و لازم است برای رابطه بهینه اصلاحاتی در 
این زمینه انجام شود.  رئیس شورای پول و اعتبار در خصوص 
رابطه بانک مرکزی با بانک ها نیز بیان داشت: یکی از مهمترین 
ارتباط بانک مرکزی با بانک ها در زمینه ناترازی بانک ها در 
قالب اضافه برداشت است که برخی بانک ها در این زمینه دچار 
ضعف های متعددی هستند و در این حوزه نیازمند اصلاحات 
اساسی و نظارت جدی هستیم. وی افزود: در سراسر جهان 
اوراق دولتی جزو اوراق شبه نقد است که بانک های مرکزی 
می توانند آن را در عملیات بازار باز ریپو کنند تا دچار مشکل 

نقدشوندگی نشوند.

یادداشت

پایان آرزوها!

پس از طی ۹ گام از داستان دنباله دار ساختمان سازی در 
کلان شهر کرج و صرف ماه ها زمان به صورت کاملا ناآگاه 
اما خودخواسته، به جریانی وارد شدم که تصویر سازی 
ساختار  به  متکی  ساختمان سازی  از  اولیه ام  و  ذهنی 
شهرداری و نظام مهندسی را در هاله ای از ابهام فرو برد. 
دقیقا از روز بیست و چهارم مرداد صبح، ظهر، بعد از ظهر، 
شب و اساساً در هر زمان و هر بار که شماره امیر جفنگ 
را گرفتم با پیام تلفن مشترک مورد نظر خاموش است 
مواجه شدم، به صورتی که فارغ از کار خودم، نگران حال 
و سلامتی امیر جفنگ خوش صدا و هم خدمتی دوران 
سربازی شدم. یادش بخیر چه آوازهای قشنگی می خواند. 
تا دهم شهریور هر شب خواب می دیدم که امیر جفنگ 
بی هوش روی تخت بیمارستان افتاده و روحش هم از 

ماجرای مشکلات من خبر ندارد. همین خواب ها باعث 
شد تا حس عذاب وجدان بر من غلبه کند و بسیار 

حسرت بخورم که چرا آدرس و شماره تلفن منزل 
وی را ندارم و آشنایی من با این دوست پرخاطره 
دوران خدمت به یک شماره همراه و آدرس یک 
دفتر محدود شده تا علی رغم چند ده بار مراجعه 
حضوری و فقدان هر نوع اثر از وجود یا حضور 
بار تماس  بشر در محدوده دفتر و چند صد 
تلفنی از حال این دوست بی خبر باشم و از هر 

امکان دیگری برای اطلاع از حال وی بی بهره. 
بعد از کابوس ترسناک شب چهارشنبه دهم شهریور 

دلم طاقت نیاورد، پیش خودم گفتم فردا می روم 
سازمان، بالاخره یک نفر را پیدا می کنم که از حال امیر 

جفنگ جانم خبر داشته باشد. صبح چهارشنبه ۴ قُل را 
خواندم و با توکل و امید به سلامتی دوستم وارد سازمان 
به مراجعات ماه های اخیرم به سازمان  با توجه  شدم. 
چهره های آشنا و همیشه حاضر در سازمان، که امروز به 
خوبی می دانم تحت عنوان بچه های کف سازمان شناخته 
می شوند را می شناسم. رفتم سراغ سلطان آزمایش او هم 
از امیر جفنگ بی خبر بود و می گفت هیچ اطلاعی از حال 
و سلامتی وی ندارد! با کلی پرس وجو متوجه شدم برخی 
از دوستان امیر جفنگ از اعضای شناخته شده و دارای 

جایگاه در ساختار حاکمیت نظام مهندسی البرز هستند.
حوالی ظهر یکی از این بزرگان را در راهروی طبقه چهارم 
پیدا کردم. در راهروهای طبقه چهارم غوغایی بر پا بود 
که نبینید و نپرسید تازه متوجه شدم در موسم انتخابات 
هیئت مدیره سازمان قرار دارم که از تریبون استفاده و 
اعلام می کنم به زودی داستان هزار و یک شب انتخابات 
هیئت مدیره نظام مهندسی البرز را به رشته تحریر در آورده 
و در اختیار عموم علاقمندان قرار می دهم. خلاصه رفتم 
خدمت جناب مستطاب وکیل السطنه نظام مهندسی البرز، 
به محض اینکه خود را معرفی کردم و اسم امیر جفنگ بر 

زبانم جاری شد جلوی دهانم را گرفت و با اشاره چشمانش 
گفت سکوت کنم، دستم را گرفت و من را به یکی از 
اتاق های طبقه چهارم برد و در را بست. پشت درب های 
بسته جزئیات وقایع را تعریف کردم و گفتم کارم لنگ 
اصلاح و مهر و امضای نقشه ها توسط طراح است، اما 
بیش از این موضوع چند روزی است که نگران حال امیر 
جفنگم هستم. گفت نگران حال امیر جفنگ ات نباش که 
او به واسطه یک سوءتفاهم گرفتار و هم اکنون متواری 

شده است. 
وقتی آب ها از آسیاب افتاد باز می گردد، گفتم خدا را شکر! 
آیا حالش خوب است؟ گفت بله مشکل خاصی ندارد 
الا اندکی درد کلیه، پرسیدم مطمئن باشم؟ گفت بلی، 
گفتم بزرگوار حالا تکلیف من چیست؟ گفت فقط یک 
راه داری تا با هزینه ای اندک مشکلت حل شود. گفتم 
چه عالی بفرمایید سر تا پا گوشم؛ وکیل السلطنه نظام 
مهندسی ابتدا از من قول گرفتند که نباید احدی را از 
این پیشنهاد مطلع نمایم. من هم قول دادم تا اینکه بعد 
از پیشنهاد ایشان قرمز روی و گریزان پای دل به دریا زدم 

و سازمان را ترک و به یک دکّان مهر سازی مراجعه کردم 
تا با کمک جناب مهر ساز و صد البته بدون اطلاع مهر 
ساز و طراح یک کپی از مهر طراح ساخته شود. البته فقط 
مهر طراح معمار را، چرا که تازه متوجه شدم به صورت 
کلی نقشه های سازه، مکانیک و برق ساختمان به هیچ 
عنوان مصوب که هیچ حتی توسط کارشناسان دفتر فنی 

شهرداری لمس هم نمی شوند! 
بعد هم با شماره ای که جناب وکیل السلطنه نظام مهندسی 
به من دادند تماس گرفتم و با ارائه فایل نقشه ها و لیست 
ایرادات به یک نقشه کش، اصلاحات مطابق نظر مسئول 
دفترفنی شهرداری انجام شد، نقشه ها را پرینت گرفتم و 
با همان مهر ساخته شده مهر کردم در نهایت برای امضا 
هم با همان فیگور دونالد ترامپی امیر جفنگ چند دایره و 
منحنی بی شکل کشیدم و نقشه ها را به مسئول محترم 
دفتر فنی تحویل دادم. دقیقا ساعت ۸:۵۰ دوشنبه پانزدهم 
شهریورماه سال جاری، جناب مسئول محترم دفتر فنی 

هم که در مقابل پیگیری و ممارست اینجانب کم آورده 
بود با نگاهی پر از محبت و حرف اصطلاحا نقشه ها را به 
نوبت قرمزنویسی روی صفحه سایت پلان وارد کرد. گفت 
حضرت آقا شنبه هفته بعد که مصادف با بیستم شهریور 
است تشریف بیاورید برای دریافت نقشه های قرمز نویسی 
شده، شنبه هم آمد، گوش شیطان کر کار قرمز نویسی 
انجام شد و نقشه ها را به همراه پرونده شهرداری پلاک 
توسط پیک دربستی به واحد درآمد شهرداری تقدیم شد تا 

محاسبات عوارض پروانه انجام شود. 
وقتی پرسنل شاغل در واحد درآمد شهرداری علی الخصوص 
مسئول محترم واحد متوجه شدند پول عوارض را نقداً 
پرداخت می کنم ،به برق الساعه ای کار محاسبات را انجام 
دادند و در حال محاسبه گفتگویی شکل گرفت و شرح 
مختصری از وقایع ماه های گذشته ایشان را به شکل 
عجیبی متعجب کرد. گفتند یعنی احدی به شما نگفت 
که می توانستید با استناد به دستورالعمل تسهیل صدور 
پروانه با انتخاب طراح معمار و ارائه نقشه های معماری 
و پرداخت عوارض پروانه ساختمانی را دریافت نمایید؟ 
عزیز  گفتند  داریم؟  مگر  می شود؟  مگر  دادم،  پاسخ 
شهرداری با مشکلات مالی دست و پنجه نرم می کند، 
اگر بخواهیم منتظر نظام مهندسی باشیم که کار تامین 

حقوق پرسنل هم با کرام الکاتبین خواهد بود.
خلاصه همان روز فیش را صادر فرمودند و یکشنبه 
بیست و یکم عوارض را واریز کردم یک نامه هم برای 
تامین اجتماعی دادند که مراجعه کردم و چند ده 
میلیونی پرداخت شد. روز دوشنبه بود که پرونده 
با همان پیک دربستی به واحد صدور پروانه 
ارجاع شد. در این مرحله چند برگ استعلام 
برای اخذ پاسخ از ادارات و سازمان های مربوطه 
در اختیارم قرار گرفت. از سازمان زیبا و منظر و 
فضای سبز شهرداری کرج گرفته تا سازمان زباله 
و پسماند، کلی بازدید و قرارداد و کار انجام شد 
تا پاسخ تمام استعلام ها را گرفتم و شنبه سوم 
مهر ماه، ابتدا به مسئول واحد صدور پروانه و سپس 
به دبیرخانه تحویل دادم و شماره ثبت گرفتم. بعد از 
گذشت قریب به پنج ماه دریافت پروانه ساختمانی زمین 

علی آقا بیش از آنچه تصور می کردم نزدیکم بود. 
پیش نویس پروانه آماده شد تا بعد از امضای واحدهای 
مختلف شهرداری با امضای معاون فنی و شهرسازی منطقه 
و امضای شهردار در دبیرخانه ثبت و تحویلم شود. احتمالا 
از خوش شانسی من بود که با خبر تعلیق شهردار منطقه و 
تعیین جانشین شوک زده شدم. ای بابا روز از نو و روزی 
از نو! مطمئن بودم تا سرپرست جدید تشریف بیاورند و 
متوجه شوند چی به چیست! حداقل دو هفته زمان  می برد. 
حدسم کاملا درست بود، دوازدهم مهر بود که کار امضای 
پیش نویس تمام شد و پرونده جهت امضای معاون فنی 
و شهرسازی شهرداری منطقه به دفتر ایشان رسید. غیر از 
چهاردهم مهر از سیزدهم تا جمعه شانزدهم مهر تعطیل بود 
و معاون هم چهاردهم را مرخصی گرفته بودند تا به همراه 
خانواده سری به شمال بزنند این شد که فرصتس یافتم تا در 
فاصله این چند روز با ثبت وقایع دیگری در قسمت بعد این 

داستان در خدمت مخاطبان گرامی باشیم.
در کلان شهر  دنباله دار ساختمان سازی  »داستان  ادامه 

کرج« روز دوشنبه -نهم اسفندماه- منتشر خواهد شد.

داستان دنباله دار ساختمان سازی در کلان شهر کرج! 

هفت خان + چند خان 
قسمت چهارم 

روح الله نیاخلیلی

 نویسنده

پس از طی ۹ گام از داستان دنباله دار ساختمان سازی در کلان شهر کرج و صرف ماه ها زمان به صورت کاملا ناآگاه 
اما خودخواسته، به جریانی وارد شدم که تصویر سازی ذهنی و اولیه ام از ساختمان سازی متکی به ساختار شهرداری و نظام 

مهندسی را در هاله ای از ابهام فرو برد. دقیقا از روز بیست و چهارم مرداد صبح، ظهر، بعد از ظهر، شب و اساساً در هر زمان و هر 
بار که شماره امیر جفنگ را گرفتم با پیام تلفن مشترک مورد نظر خاموش است مواجه شدم، به صورتی که فارغ از کار خودم، 

نگران حال و سلامتی امیر جفنگ خوش صدا و هم خدمتی دوران سربازی شدم. یادش بخیر چه آوازهای قشنگی می خواند. 
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استان ها
سرفه های »امُیکرون« تا چند روز خطرناک است؟

دکتر علیرضا جانبخش، متخصص بیماری های عفونی اعلام کرد: سرفه در امُیکرون هم جزو علائم است و هم جزو عوارض 
محسوب می شود.اغلب مبتلایان به »امُیکرون« علائم سرفه را دارند که تا مدتی پس از بیماری هم ماندگار است. در 10 روز 
ابتدای ابتلا، این سرفه ها علائم بیماری است و در این مدت امکان انتقال ویروس از طریق این سرفه ها به افراد دیگر وجود 

دارد.پس از گذشته 10 روز ماندگاری سرفه ها جزو عوارض ناشی از این بیماری است و خطری برای دیگران ندارد.

فارسمازندران سمنان

»عباس تابش« - معاون وزیر صمت- در هجدهمین جلسه ستاد تنظیم بازار و نظارت 
بر فرآیند عرضه مایحتاج عمومی و کالاهای اساسی استان که در سالن یادگار امام)ره( 
استانداری سمنان برگزار شد، با اشاره به تعامل مطلوب بین دستگاه های متولی حوزه 
تنظیم بازار در کشور اظهار داشت: پیشبرد اهداف اقتصادی نیازمند چنین تعاملی 
است. وی تأکید کرد: در حوزه تنظیم بازار باید رسیدگی به پرونده های متخلفان در 
این حوزه ها، وصول رسیدگی و اخذ جرائم نسبت به انجام گشت های مشترک اولویت 
داشته باشد؛ چرا که صرف تشکیل پرونده در دستگاه تعزیرات حکومتی بدون اینکه 

متخلفان جریمه شوند، بی معنی است.
معاون وزیر صمت و رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان کشور 
با اشاره به طرح درج قیمت تولید کالا گفت: مبنای این طرح دولتی اجرای ماده 23 
سیاست های کلان اقتصاد مقاومتی است. وی با بیان اینکه 72 واحد تولیدی در 
استان سمنان مشمول اجرای طرح درج قیمت تولید کالا هستند گفت: از این تعداد 
تاکنون 12 واحد تولیدی این طرح را اجرایی و عملیاتی کرده اند. اولویت ما معیشت 
و منفعت مردم است. در این طرح در حقیقت ما حقوق تولیدکننده، شرکت پخش، 
نمایندگی و خرده فروش را به رسمیت می شناسیم و مقابل افرادی که دست در جیب 

مردم می کنند؛ ایستاده ایم و می ایستیم.

در جلسه ای که روز دوشنبه برگزار شده بود »جواد طالبی« -شهردار ساری- با پنج رای 
از شهرداری ساری برکنار و مصطفی احمدی فولادی به عنوان سرپرست شهرداری 
معرفی شده بود. پرویز شعبانی رئیس شورای اسلامی شهر ساری به دلیل بیماری 
در این جلسه حضور نداشت و ریاست جلسه را سبحان بخشی نایب رییس شورای 
اسلامی ساری بر عهده داشت، جلسه ای که با حضور ۸ عضو برگزار و در نهایت با رای 

۵ عضو شورا به ریاست طالبی بر صندلی شهرداری ساری پایان داده شد.
در این نامه ضمن لغو حکم مصطفی احمدی فولادی به عنوان سرپرست شهردار 
ساری خطاب به جواد طالبی آمده است، در خصوص اتمام دوره خدمت شما به 
آگاهی می رساند با عنایت به عدم دسترسی به صورتجلسه بیست وسوم مورد دوم 
اسفند ۱۴۰۰ شورای اسلامی شهر ساری و همچنین به جهت عدم اظهارنظر مراجع 
قانونی در خصوص مصوبه یاد شده لازم است کماکان تا تعیین تکلیف قانونی در 

سمت خود به عنوان شهردار انجام وظیفه کنید.
جواد طالبی ظهر روز سه شنبه با هدف ارزیابی عملکرد و اقدامات و به ویژه بررسی 
رسیدگی و نحوه پاسخگویی به مطالبات شهروندان از شهرداری منطقه دو بازدید کرد. 
شهردار ساری ضمن بازدید از دوائر مختلف شهرداری این منطقه با کارکنان به دیدار 

و گفت و گو پرداخت.

حجت الاسلام »کاظم موسوی« -رئیس کل دادگستری فارس- به مدیرعامل ایران 
خودروی شیراز 20 روز مهلت داد که خودروهای نگهداری شده در انبار رابه متقاضیان 
واگذار کند. وی در این خصوص گفت: 3 هزار و 343 خودرو در انبار ایران خودرو 
شیراز نگهداری می شود که پس از بررسی های انجام شده این عمل موجب تضییع 

شدن اموال مردم شده است.
رئیس کل دادگستری استان فارس با بیان اینکه دادستانی مرکز استان و سازمان 
بازرسی استان به این موضوع ورود کردند، افزود: پس از ورود دستگاه قضا و بازرسی 
در استان تعداد بسیاری از آن ها ترخیص و تحویل صاحبان آن شد. با برنامه 
ریزی ها و مذاکرات انجام شده، هزار و 600 خودرو نیز در مدت 20 روز آینده تحویل 

مشتری ها می شود.
رئیس کل دادگستری فارس با اشاره به اینکه تعدادی از خودروها بدلیل نبود 
قطعات در پارکینگ نگهداری می شود، افزود: به گفته مدیرعامل ایران خودرو شیراز؛ 
این قطعات طوری است که فعلاً امکان تأمین آن ها نیست. کارشناسان دادگستری 
در حال بررسی موضوع هستند و اگر به این صورت باشد که مشکل قطعه باشد 
بحثی نیست ولی آنطور که مشاهده شده بیش از هزار خودرو تکمیل است و نیاز به 
قطعه ندارد و به همین دلیل که تا کنون ترخیص نشدند پرونده تشکیل شده است.

یک بام و دو هوا در شهرداری
 مرکز مازندران

مهلت ۲۰ روزه برای واگذاری 
خودروهای انبار شده ایران خودرو

درج قیمت تولید کالا
 الزامی شد

بوشهر

ادامه آزادسازی سواحل در کشور؛

 3۵0 هزار متر مربع از اراضی ساحلی 
استان بوشهر رفع تصرف شد

»علی جمادی« -رئیس کل دادگستری استان بوشهر- از رفع 
تصرف بیش از ۳۵ هزار متر مربع )۳۵ هکتار ( از اراضی 
ساحلی در استان بوشهر خبر داد. وی به حفظ حریم  60 متری 
دریا اشاره کرد و اظهار داشت: با توجه به تاکیدات رئیس قوه 
قضائیه و رئیس جمهور در خصوص رفع تصرفات حریم  دریا 
پس از صدور دستور قضایی با همکاری مسئولان استانداری 
بوشهر و ادارات متولی اراضی دولتی از جمله اداره کل منابع 
طبیعی و راه و شهرسازی و مساعدت نیروی انتظامی به 
سرعت مستحدثات غیرقانونی و ساخت و ساز های غیرمجاز 
تخریب و سواحل و حریم دریا به میزان بیش از 350 هزار 
متر مربع  معادل 35 هکتار در شهرستان های استان بوشهر 
رهاسازی و رفع تصرف شد که جهت استفاده عموم مردم 

آماده شد.
رئیس کل دادگستری استان بوشهر افزود: پیگیری لازم جهت 
اراضی تحت تصرف اشخاص  باقیمانده  رفع تصرف موارد 
حقیقی و حقوقی در دستور کار است که پس از سیر روند 
قانونی و تکمیل تحقیقات با صدور دستور قضایی، بلافاصله 

نسبت به رفع تصرف و آزادسازی آن ها اقدام خواهد شد.

نخودِ هر آش!

خوزستان

بینِ ما یزدی ها ضرب المثلی هست که می گویند: »آدم 
وقتی بیکار می شه، سوزن می زنه توی چشمِ خودش!« 
البته اگر مجلس انقلابی ما بخواهد به امور شالوده ای و 
زیربنایی مملکت بپردازد و شانه زیر بار مشکلات کشور 
و مردم بدهد و نگاهی به وظایف قانون گذاری و نظارتی 
خود بیندازد، کار زمین مانده بسیار است، ولی چه کنیم که 
حضرات وکیلِ ملت، دچار تعارض نقش شده اند به عبارتی 
که، چشم باز کرده اند، انبوهی از معضلات اساسی را جلو 
خود و وعده های داده شده را پشت سر دیده و از آنجا 
که قدرت اولویت بندی و طراحی و برنامه ریزی امور را نه 
خودشان و نه مشاوران شان دارند، بنابراین در یک واکنش 
غریزی همه این وظایف نمایندگی و تکالیف مردم نهاده را 
وانهاده و به کارهایی پرداخته و ورود کرده اند که نعوذ بالله 
برای  گرچه شاید هم  ندارد،  به جناب شان  دخلی  هیچ 

دخلشان دارد. بگذریم!
باری؛ آدم بیکار سوزن می زند توی چشم خودش! یعنی 
دقیقا همین کاری که تعدادی از حضرات راس امور با عنوان 
طرحِ »صیانت از اینترنت داخلی« بدنبال آن هستند و در 
واقع با این کارشان قصد دارند به خیال خام خودشان کشور 
را از محضر خدا به محفل خدایگان مدعی تبدیل نموده و 
به چشم های بیدار مردم میل داغ بکشند غافل از اینکه 

کسی را یارای مقابله با تکنولوژی و رنسانس بیداری خبری 
نیست، همان طور که دیرنشینان قرون وسطی، با همه قدرت 
خدایی و بی رقیبشان عاقبت به محاق تاریخ فرو رفتند ولی 
نام و یاد حق جویان و اندیشمندان و کاشفان و مخترعان آن 

روزگاران سیاه تا دنیا نفس می کشد، پابرجاست.
اگر  از نظارت مردم گریزانید؟  حضراتِ مدعی مردم چرا 
حسابتان پاک است چه باک از حساب! اگر رای شما همان 
وعده ای است که به مردم دادید چرا نگران شفافیت رای تان 
هستید و دقیقا همان فهرست مخالف شفافیت آرا مجلس 
در صفِ امضای طرح صیانت این پا و اون پا می کنید و 

فرصت رفتن دستشوری )بقول جناب خان( هم نکرده اید...
باور بفرمایید به جان عزیزتان فضای مجازی نود میلیون 
جفت چشمی است که برای شما نظارت می کند تا لیاقت  
راس امور را مجلس ما دوباره کسب کنید حالا که روم 
به دیوار ببخشید؛ فعلا کمرکش امور هم نیستید چه رسد 

به صدر!

امام  بندر  اقتصادی  ویژه  منطقه  -مدیر  دریس«  »عادل 
خمینی )ره(- از تخلیه ۱۶ میلیون تن کالای اساسی در بندر 
امام خمینی در طی یک سال گذشته و رشد ۲۱ درصدی آن 
نسبت به دوره گذشته خبر داد. وی با اعلام خبر افزایش 21 
درصدی تخلیه کالاهای اساسی در بندر امام خمینی اظهار 
داشت: بندر امام خمینی به دلیل زیرساخت های بسیاری 

مناسبی که برای تخلیه بار کشتی های قاره پیما دارد، نقش 
بسیار مهمی در تأمین کالاهای اساسی کشور دارد. حدود 70 
درصد از کالاهای اساسی و غلات وارداتی به کشور از طریق 
بندر امام خمینی که در این خصوص از میان 289 کشتی 
حامل کالای اساسی وارد شده به کشور، 271 کشتی در این 

بندر تخلیه بار کردند.

مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر امام خمینی تصریح کرد: 
یکی از مهمترین مسائل موجود در این بندر، بحث سرعت 
در تخلیه و کاهش زمان دپو در انبارهای این بندر است که با 
برنامه ریزی و کمک دستگاه قضا، میزان دپو کالا در این بندر 
را 29 درصد کاهش دهیم که در تأمین و توزیع مناسب کالا 

در بازارهای کشور نقش قابل توجهی داشته است.

مبتلا به بیماری سختِ »تعارض نقش«؛

چشــمِ مجلس کور!

تخلیه  16 میلیون تن کالا در یک سال گذشته؛

ورود ۲۷۱ کشتی حامل کالاهای اساسی به بندر امام خمینی

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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فرهنگی
تزریق دوز چهارم واکسن کرونا برای گروه های پرخطر!

فوق تخصص مراقبت های ویژه بیمارستان مسیح دانشوری اعلام کرد: اکنون بیشتر بیماران کرونایی بستری در بخش های آی 
سی یو بیمارستان ها واکسینه نشده اند.   بنظر می رسد در کشور بعد از ایام عید نوروز نیز درگیر امیکرون خواهیم بود و این پیک 
با سرعت فروکش نخواهد کرد.پیشنهاد می شود برای کاهش مرگ ومیر بیماران و کاهش ابتلای کادر درمان، آنها را به صورت 

داوطلبانه با دوز چهارم واکسن کرونا واکسینه کنیم.

دیالوگ

اظهارات »دبیر شورای صنفی نمایش«
 برای اکران نوروزی:

شورای صنفی منتظر اعلام نظر 
سازمان سینمایی است

»مرتضی شایسته« - دبیر شورای صنفی نمایش- درباره اکران 
نوروزی گفت: ۲۱ فیلم توسط دفاتر پخش برای اکران نوروزی 
به شورای صنفی اعلام آمادگی کرده بودند که از بین آن ها هفت 
فیلم از طرف شورای صنفی نمایش به سازمان سینمایی پیشنهاد 
شد و منتظر نظر سازمان سینمایی برای اکران در نوروز هستیم. 
متاسفانه بیماری کرونا و سویه جدید آن اومیکرون موج جدیدی 
را درکشور بوجود آورده است، اما امیدواریم با وجود این شرایط 

اکران خوبی برای نوروز امسال داشته باشیم.
وی با اشاره به حمایت های دولت از فیلم ها و سینماها نیز بیان 
کرد: دولت با حمایت های خود می تواند به شرایط اکران نوروزی 
کمک کند که این حمایت ها می تواند در قالب تبلیغات تیزرهای 
تلویزیونی و نصب بیلبوردهای شهری باشد. دولت همچنین 
می تواند مبلغی را به صاحبان فیلم ها و سینماها پرداخت کند تا 
جبران خسارت سال های گذشته نیز شود. خوب است که دولت 
در این زمینه همراه شود و کمک کند.  شایسته خاطرنشان کرد: 
هفت فیلم توسط شورای صنفی نمایش برای اکران نوروزی مورد 
تایید قرار گرفت و به سازمان سینمایی پیشنهاد شد که  منتظر نظر 
سازمان برای اکران هستیم. اسامی اعلام شده )علفزار، موقعیت 
مهدی، لامینور، قدغن، روز صفر، شادروان و بازنده( پیشنهاد به 
سازمان سینمایی بوده که از میان ۲۱ فیلم متقاضی براساس 
آیین نامه انتخاب شدند و اعلام اسامی نهایی به عهده سازمان 

سینمایی است که هفته آینده اعلام خواهد شد.

سینما و تئاتر

نشریه سینمایی ایندی وایر با برگزاری یک نظرسنجی 
از ۱۸۷ منتقد سینمایی بین المللی اقدام به معرفی 
۵۰ فیلم برتر سال ۲۰۲۱ کرده است و در این فهرست 
که  کمپیون«  »جین  ساخته  سگ«  »قدرت  فیلم 
رتبه نخست قرار  نیز هست در  پیشتاز جوایز اسکار 
گرفته و فیلم ژاپنی »ماشین منو بران« از »ریوسوکی 
»پل  کارگردانی  به  لیکوریس«  »پیتزا  و  هاماگوچی« 
توماس اندرسون« نیز به ترتیب رتبه دوم و سوم را به 

خود اختصاص داده اند. 
اصغر  نویسندگی  و  کارگردانی  به  »قهرمان«  فیلم 
فرهادی و برنده جایزه بزرگ جشنواره کن نیز در این 
فهرست در رتبه بیست و سوم برترین های سینمای 
فیلم  این  است.  گرفته  قرار   ۲۰۲۱ سال  در  جهان 
فیلم  بهترین  شاخه  در  ایران  سینمای  نماینده  که 
از  پس  نهایت  در  بود  نیز   ۲۰۲۲ اسکار  بین المللی 
رسیدن به فهرست ۱۵ نامزد اولیه این شاخه از راهیابی 

به جمع نامزدهای نهایی بازماند. 
منتقد   ۱۸۷ انتخاب  به   ۲۰۲۱ برتر  فیلم   ۵۰ فهرست 

بین المللی در زیر آمده است: 
. اوندین )کریستین پتزولد( . پادشاه ریچارد )رینالدو 
مارکوس گرین(. کشتار جمعی )فرانز کرانز(. ویژگی های 
متمایز )فرناندا والادز(. کوچه کابوس )گیرمو دل تورو(. 
مادران موازی )پدرو آلمادوار(. سیرانو )جو رایت(. آغاز )دا 
کولومبیگاشویلی(. بِل )مامورو هوسودا(. الگوی آزمون 
)شاتارا میشل فورد(. ژاکی )کلینت بنتلی(. ۹ روز )ادسون 
اودا(. شمارنده کارت )پل شرادر(. اسپنسر )پابلو لارین(. 
زولا )جاینما براوو( . آمادگی برای باهم بودن برای یک 
دوره زمانی نامعلوم )لیلی هوروات(. در یک نفس )نانفو 
وانگ(. سیاره )آمالیا اولمن(. موشک سرخ )شین بیکر(. 
زیرزمین مخملمی )تاد هینس(. آنت )لئو کاراکس(. 
تیتان )ژولیا دورکورنو(. وقتی به آسمان می نگریم چه 
هدر(.  )سیان  کودا  کوبیریدزه(.  )الکساندر  می بینیم؟ 

دنباله رو )چایتانیا تامانه(. بندتا )پل ورهوفن(. زابطه 
بدفرجام )رادو ژوده(. قهرمان )اصغر فرهادی( . جزیره 
برگمان )میا هانسن-لاو(. بلفاست )کنت برانا(. روزها 
کوهن(.  )جوئل  مکبث  تزاژدی  مینگ-لیانگ(.  )سای 
داستان وست ساید )استیون اسپیلبرگ( . چرخ بخت 
و خیال )ریوسوکی هاماگوچی(. دختر گمشده )مگی 
جیلنهال(. تابستان سول )امیر خالب تامپسون(. خوک 
)میشل سارنوسکی(. تل ماسه )دنیس ویلنوو(. شوالیه 
سبز )دیوید لووری(. سوغاتی قسمت دوم )ژوانا هاگ(. 
هال(.  )ربکا  گذشتن  میلز(.  )مایک   C`mon C`mon
پوهر  )جوناس  فرار  سیاما(.  )سلین  کوچیک  مامان 
راسموسن(. گزارش فرانسوی )وس اندرسون(. مموریا 
)آپیچاتپونگ ویراستاکول(. بدترین آدم دنیا )یوآخیم 
تریه(. پیتزا لیموریس )پل توماس اندرسون(. ماشین 
)جین  قدرت سگ  هاماگوچی(.  )ریوسوکی  بران  منو 

کمپیون(.

»جنایت بی دقت« در کنار سه فیلم بلند دیگر از شهرام مکری 
طی سه روز در آکادمی فیلم و هنر بروکلین نیویورک به 
نمایش درخواهند آمد و این کارگردان، جمعه ششم و شنبه 
هفتم اسفند در جلسه پرسش و پاسخ با تماشاگران این 

فیلم ها شرکت خواهد کرد. 
انگشتر مبارک و چند داستان  »ماهی و گربه«، »اشکان،  
دیگر« و »هجوم« در کنار »جنایت بی دقت« در این آکادمی 

به نمایش درمی آیند.
قدمتی  با  است  مرکزی  بروکلین  هنر  و  فیلم  آکادمی 

صدوپنجاه ساله که به خاطر معرفی و تمرکز بر آثار نوآور و 
مدرن مشهور است. در برنامه این ماه آکادمی هنر بروکلین، 
نمایش فیلم هایی مثل »ماشین مرا بران«، »مادران موازی«، 
»بدترین آدم دنیا« و »پیتزای شیرین« آخرین ساخته پل 
توماس اندرسون در کنار مروری بر آثار شهرام مکری به چشم 
می خورد.  این مرکز در بخشی از معرفی مکری آورده است: 
»شهرام مکری فیلمساز ایرانی، بیش از یک دهه است که 
درام ها و تریلرهای جذابی را در سینمای ایران ساخته است. 
فیلم های او که به  خاطر فرم های بصری پیچیده و تقاطع های 

زمانی نامتعارفش شناخته می شود، تجربه های جدی با حس 
شوخ طبعی  و احساسی شگفت انگیز برای کار با قراردادهای 

ژانرهای آمریکایی است.« 
آکادمی فیلم و هنر بروکلین که اولین نمایش جدیدترین 
ادامه نوشته  ارائه می دهد در  فیلم مکری را در نیویورک 
است: »جنایت بی دقت، جعبه معمایی اسرارآمیز، با ترکیبی 
از عباس کیارستمی و کریس مارکر است. این مجموعه 
همچنین شامل نمایش سه اثر قبلی مکری، از جمله »ماهی 

و گربه« برنده جایزه ونیز است.«

در نظرسنجی نشریه سینمایی »ایندی وایر«؛

»قهرمان« در فهرست جدید برترین های سال از نگاه منتقدان

»ماهی و گربه«، »اشکان،  انگشتر مبارک و چند داستان دیگر«، »هجوم« و »جنایت بی دقت«؛

نمایش فیلم های کارگردان ایرانی در نیویورک

شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس بودجه مصوب سال 
1400 پروژهای ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید لذا 
متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار آگهی )چاپ اول( 
تا ساعت 19:00 روز پنج شنبه مورخ 1400/12/05 جهت 
خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( 
مراجعه نمایند. 1- مبلغ 2/000/000 ریال به عنوان هزینه 

خرید اسناد می بایست به حساب 400819688645 به 
نام شهرداری فردیس از طریق سامانه الکترونیک دولت 
)ستاد(  به آدرس www.setadiran.ir واریز گردد 2- شرکت 
کنندگان می بایست نسبت به تحویل )صرفا پاکت الف( 
اصل ضمانت نامه یا فیش واریز نقدی به شماره حساب 
100823004139 تا پایان وقت اداری ساعت 14:30 مورخ 
1400/12/18 روز چهارشنبه به آدرس فردیس- بلوار تهرانی 

مقدم نرسیده به چهار راه فرگاز- دبیر خانه شهرداری مرکزی 
فردیس طبقه منفی یک اقدام نمایند و هم زمان پاکات 
الف- ب و ج در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد 
ایران( بارگذاری نمایند. 3-در صورت بروز هرگونه تناقص 
در موارد مندرج در آگهی با سامانه ستاد ، ملاک عمل 
سامانه ستاد خواهد بود 4- پیشنهادات رسیده ظرف 48 
فردیس  شهرداری  معاملات  عالی  درکمیسیون  ساعت 

بررسی  از  پس  و  مطرح 
اعلام  مناقصه  برنده  وکنترل 
چاپ  هزینه  شد 5-  خواهد  
آگهی به عهده برنده مناقصه 

شماره  با  بیشتر  اطلاعات  کسب  جهت   -6 باشد  می 
تلفن 36658111-026 داخلی 158 تماس و یا به سایت  

www.shahrdarifardis.ir  مراجعه نمایید. 

شناسه آگهی: 1278595    تاریخ انتشار نوبت اول : چهارشنبه 1400/11/27                                                                                                                                                                                                      شهرداری فردیس  

 جناب آقای جعفری
   شهرداری فردیسو امور بین الملل مدیر محترم روابط عمومی 

 با سلام
)سراسری( از تهران اقدامات لازم جهت اخذ اسامی روز نامه های محلی و کثیر الانتشار مستدعی استآیین نامه مالی شهرداری ها  5با توجه به الزام ماده ؛ با احترام    

در دو نوبت ذیل و در صفحات داخلی در تعداد کادری که توسط  زیربه شرح جدول اداره ارشاد و فرهنگ اسلامی جهت چاپ و انتشار متن آگهی مناقصه های عمومی 
 فرمایید. را مبذولحضرت عالی اعلام می گردد 

                                                                                                                         بار گذاری گردید. www.rrk.irدر وب سایت  آگهی در دو نوبت ذیل جهت چاپ روزنامه رسمی جمهوری اسلامی ایران)قوه قضاییه( مالی شهرداری ها آیین نامه 5الزام ماده  رلازم به ذکر است بنا ب
                                                                                      رسلیمانیانکاوه پو                                                                                                                  مهر انگیز زمانیان                                                                           

                                                                               ا و املاکست حقوقی، امور پیمان هرپرس                                                                                   سرپرست اداره امور پیمان ها                                                                    
                                                   72/11/1011 چهارشنبه نوبت اول :
  10/17/1011 چهارشنبه : نوبت دوم

 )نوبت اول( ستاد سامانه طریق از  عمومی مناقصه آگهی                                                                                                                 
پروژهای ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید لذا  0011شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس بودجه مصوب سال 

جهت خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( مراجعه  10/01/0011مورخ  شنبه پنجروز  09:11تا ساعت  (اول)چاپ  آگهی متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار
از طریق سامانه الکترونیک دولت )ستاد(  به آدرس  فردیسبه نام شهرداری  011809088000به حساب  می بایست ریال به عنوان هزینه خرید اسناد 111/111/1مبلغ  -0. نمایند

www.setadiran.ir تا  011810110009به شماره حساب  نقدی واریز یا فیش اصل ضمانت نامه صرفا پاکت الف() نسبت به تحویل شرکت کنندگان می بایست -1 واریز گردد
شهرداری مرکزی فردیس طبقه دبیر خانه  -مقدم نرسیده به چهار راه فرگاز بلوار تهرانی -فردیسبه آدرس شنبه چهارروز  08/01/0011 مورخ 00:01ساعت  پایان وقت اداری

در صورت بروز هرگونه تناقص در موارد مندرج -0 اری نمایند.بارگذ ایران( ستاد(دولت ب و ج در سامانه تدارکات الکترونیکی  -و هم زمان پاکات الف اقدام نمایند منفی یک
مطرح و پس از بررسی فردیس درکمیسیون عالی معاملات شهرداری ساعت  08ظرف پیشنهادات رسیده  -0در آگهی با سامانه ستاد ، ملاک عمل سامانه ستاد خواهد بود 

تماس  008داخلی  110-00008000جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن  -0هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد  -0 وکنترل برنده مناقصه اعلام خواهد  شد
 ید. ینما مراجعه  .fardis.irshahrdariwwwو یا به سایت  

برآورد مبلغ ریالی  عملیاتشرح  ردیف
 پروژه

مبلغ سپرده شرکت در 
 مناقصه  به ریال

محل 
درصد نقد و  حداقل رتبه لازم اجرا

 مدت تهاتر

 تجدید-زیر سازی معابر منطقه یک 1
 7111181700111172  شماره فراخوان

111/111/111/71 111/111/111/1 
منطقه 

 یک
 راه و ترابری 8

111 
 درصد نقد

ماه معادل  0
 روز  171

7 
لکه گیری آسفالت و لکه گیری سیار 

 تجدید -معابر سطح منطقه یک
 7111181700111170 شماره فراخوان

111/111/111/18 111/111/281 
منطقه 

 یک
 راه و ترابری 8

111 
درصد 

 تهاتر

ماه معادل  0
 روز 171

2 
لکه گیری آسفالت و لکه گیری سیار 

 تجدید -معابر سطح منطقه دو
   7111181700111178 شماره فراخوان

111/111/111/18 111/111/281 
منطقه 

 دو
 راه و ترابری 8

111 
درصد 

 تهاتر

ماه معادل  0
 روز 171

0 

خرید، حمل، تراش، روکش، قیرپاشی 
و پخش مکانیزه آسفالت معابر سطح 

 شماره فراخوان تجدید –شهر 
7111181700111176 

111/111/111/181 111/111/811/2 
سطح 

 شهر

 راه و ترابر ی 0
 یا

 پروانه بهره برداری تولید آسفالت و مالکیت کارخانه آسفالت

 نقد % 11
 01 % 

 تهاتر

ماه معادل  0
 روز  171

8 

خرید، نصب، راه اندازی و پشتیبانی 
 تجهیزات دیتاسنتر
 شماره فراخوان

7111181700111172 
شهرداری  111/111/028/1 111/111/811/70

 فردیس

 1-1ماه اعتبار درشته های:  7با حداقل  رتبه یکگواهی رسمی تایید صلاحیت شورای عالی انفورماتیک -1
 وشبکه داده های رایانه ای  1-2خدمات پشتیبانی mainframe 1-7 های غیر تولید و ارائه رایانه

احراز صلاحیت از دبیر خانه شورای عالی انفورماتیک کشور در رشته  گواهینامه رتبه بندی و -7 مخابراتی
ور ها و ریاست جمهوری در رشته های سرافتا دارا بودن گواهینامه  -2 نرم افزار پایه، سیستم ها و ابزار ها

 (موارد فوق بدون کنسرسیومکلیه )اطلاعات یابی و پشتیبان گیری تجهیزات ذخیره سازی، باز

درصد  111
 نقد

 ماه معادل 7
 روز 61

 امیر حسین سلیمی                                                                                                                                                                                                        امید رضایی                                                
 سرپرست معاونت امور زیربنایی و حمل و نقل                                                                                                                                                    مدیر نوسازی،تحول اداری و فناوری                         
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 آگهی مناقصه عمومی  از طریق سامانه ستاد )نوبت دوم(



6
روزنامه

چهارشنبه 4 اسفند 1400-  شماره 966

ورزشی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

توپ و تور

بطور قطع و یقین این سئوال راجع به 
رئیس هیاُت والیبال استان اصفهان و 
نصف جهان  بزرگ  باشگاه های  مدیران 
به  که  نکته ای  اولین  و  است  مطرح 
ذهن نگارنده متبادر می شود این است 
که چرا هنگام طرح این پرسش ابتدا به 
نکاتی که در طی دو سه سال اخیر برای 
تیم های جوان و لیگ دسته یک رخ داده 
نپرداختیم و آنگاه حوزه بحث را تخصصی 

دنبال کنیم؟
معیارهای  یکسری  که  است  طبیعی 
عمومی وجود دارد که به نکات تخصصی 
اولویت دارند، و آن مدیریت در امور اداره 
ورزشی  هیاُت  یک  اهداف  پیشبرد  و 
از  نتیجه گیری  راستای  در  که  است 
زحمات مربیان سازنده و زحمت کشی که 
بدون چشمداشتی کار زیربنایی را به جان 
خریده اند و از پیروزی جوانان و نوجوانان 
در مسابقات قهرمانی کشور لذت می برند 
و به خود می بالند، سود می برد. به همین 
ویژگی ها  این  فاقد  فردی  اگر  خاطر 
باشد، اصولأ نیازی به پرداختن به بحث 
تخصصی نیست و بحث کردن در مورد 
مسائل خاص و تخصصی ضرورتی ندارد.

باز گردیم به اصل مطلب، ملاک انتخاب 
فردی اصلح و شایسته برای یک هیاُت 
ورزشی چيست؟ با توجه به مطالبی که در 
دو شماره قبلی به آن ها اشاره شد، شرایط 
دارند،  تخصص  بر  اولویت  که  عمومی 
برای یک  آینده اندیشی  بینش وسیع و 
مدیریت قوی و هماهنگ بودن با سایر 
عناصری است که در موفقیت آن رئیس 
هیاُت دخیل می باشد، که پرداختن به 
برای  که  فردی  شایستگی های  ملاک 

اداره امور هیاُت والیبال استان پهناوری 
مثل اصفهان برگزيده می شود، باید دارای 
چه محسناتی باشد و کاندیداهای پست 
استان  والیبال  هیاُت  رئیس  حساس 
اصفهان باید دارای چه مشخصه هایی و 
با چه رزومه ای باشند که به یاری خدا 
در فرصت بعدی مفصل به آن ها خواهیم 

پرداخت. 
عدم  که  کردیم  اشاره  بارها  که  هرچند 
حمایت از والیبال استان اصفهان تاوان 
لازم  شنوا!  گوش  کو  اما  دارد  سنگینی 
به یاد آوری است که نوشتن و تحلیل 
اتفاقات و حوادثی که در سال های اخیر 
دیار  والیبال  جامعه  سرافکندگی  باعث 
هفتاد  مثنوی  به  نیاز  شده  زاینده رود 
من کاغذ دارد. در گزارش قبلی پیرامون 
و  همدان  سروقامتان  تیم  دو  قهرمانی 
رعد پدافند قم با حضور جوانان ناحیه۳ 
که  کردیم  عنوان  را  مطالبی  اصفهان 
اهالی  از  و خیلی  داشت  زیادی  بازتاب 
از  هایی  پیام  ارسال  با  استان  والیبال 
این بی مهری مسئولان هیاُت والیبال و 

مدیران باشگاه ها گله مند بودند.
متاُسفانه هیاُت والیبال بجای رفع وجود 
مشکلات و تلاش برای سازندگی و کسب 
موفقیت رده های سنی مختلف، بدنبال 
مهندسی کردن مجمع عمومی انتخابات 
سه باره  انتخاب  و  والیبال  هیاُت  برای 
فردی هستند که اولاً بازنشسته شهرداری 
گذشته  طول هشت سال  در  دوماً  است 
کاری برای پیشرفت و تعالی والیبال این 
استان صاحب نام در ورزش ایران انجام 

نداده است. 
به  داریم  نگاهی  کوتاه  مقدمه  این  با 
برگزاری مسابقات والیبال قهرمانی جوانان 
کشور که با حضور ۱۶ تیم به میزبانی شهر 
زیبای چالوس برگزار شد. ۱۶ تیم شرکت 
کننده در این دوره مسابقات در دو گروه 
دیدارهای  دوره ای  به صورت  و  تیمی   ۸
خود را برگزار کردند و از هر گروه چهار تیم 
به مرحله بعد صعود کرد و در دو گروه 
A و B دیدارهای پلی آف دنبال شد که 

در نهایت چهار تیم سروقامتان همدان 
اسانس  باریج  آینده دار  بچه های  برو  با 
کاشان که موفق شد با نتیجه ۳ بر ۲ بر 
تیم مقاومت تهران غلبه کند و به فینال 
راه یابد و جوانان ناحیه۳ تحت عنوان رعد 
پدافند قم پس از کسب پیروزی ۳ بر ۲ 
برابر تیم قدرتمند  قارتان سرعین اردبیل 
در پلی آف و گل گهر سیرجان در مرحله 
این  نیمه نهایی دومین تیم فینالیست 

رقابت ها شد. 
از ساعت  این مسابقات  رده بندی  دیدار 
دوم  دوشنبه  روز  بامداد  دقیقه   ۳۰/۹
اسفند بین دو تیم گل گهر سیرجان و 
مقاومت تهران برگزار گردید که با برتری 
گل گهر به پایان رسید و در ساعت ۱۲ بازی 
سروقامتان  دوتیم  بین  حساس  بسیار 
همدان و رعد پدافند قم برگزار شد که 
ترکیب اصلی هر دو تیم را جوانان برومند 

ناحیه۳ اصفهان تشکیل می دادند.
در بازی فینال تیم سروقامتان همدان با 
ترکیب احمدرضا صالح و محمد امینیان 
که بهترین و امتیاز آورترین بازیکنان بازی 
امیررضا کریمی،  به همراه  بودند  فینال 
پشت  انصاری  علیرضا  خالوئی،  عرفان 
خط زنی که با رمضانی نیا تعويض می شد 
نعمت  علیرضا  مانند  بازیکنانی  ودیگر 
امیرحسین  گلکار،  امیرحسین  الهی، 
یونس  شمشیری،  امیررضا  عبدالهی، 
دشتی، محمد امینی، امیرحسین قرابی، 
ابوالفضل گواهی، مبین جعفری، مهدی 
محمدامین  رضایی،  متین  هاشمی، 
خیاطان، حسین منافی و ابوالفضل فلزی، 
با مربیگری نادر باغ شیخی و علی اصغر 
عموزاده بیدگلی که از مربیان زحمتکش 
سرپرستی  با  و  می آیند  بشمار  کاشان 
مهدی جلالی توانستند، تیم رعد پدافند 
قم را شکست دهند و جام قهرمانی را 
تصاحب نمایند که ترکیب اصلی این تیم 
پرورده های  دست  و  ناحیه۳  جوانان  را 

آقای بهرامی نیا  تشکیل می دادند.
همدان  سروقامتان  تیم  بازیکنان  دیگر 
را مهدی طهماسبی، ایلیا شفیعی، سالار 

جم، بهنود اسدی، امیر زاهد، محمدحسین 
فرهنگ، بهنیا کسایی فرد، هومن براتی، 
میکائیل زارع شریف، محمد منصوری، 
علیرضا علیرضاپور، محمد فیضی، آرمین 
رنجبر، علی عرب صالحی، شایان بزرگی، 
مهدی بلوچی، رادین خسرویان، اشکان 
گودرزی، آرمان محمدی، فرزاد ابراهیمی 
مربیان تلاشگر  با  که  تشکیل می دادند 
و با دانشی همچون مهران نصر، وحید 
سرپرستی  و  شریفی  فرزام  موسوی،  
بهرام اسدی، محمد تقی افشار مدیرفنی 
و حسین شفیعی مربی بدنساز هدایت 
شدند. در هر صورت تیم برنده و بازنده 
در فینال متشکل از جوانان اصفهانی و 

بیشتر آن ها ازناحیه۳ اصفهان بودند.
مضاف بر اینکه علیرضا کرباسی و مهدی 
مورد  و  خوش نقش  جوان  دو  بیاتی 
اعتماد رحمان محمدی راد سرمربی تیم 
کانون  از  دو  هر  سپاهان  مبارکه  فولاد 
والیبال ناحیه ۳ به تیم بزرگسالان فولاد 
مبارکه سپاهان راه یافته اند و در لیگ برتر 
در کنار بازیکنان پرتجربه می درخشند که 
رسیدن به این جایگاه را مرهون زحمات 
 ۳ ناحیه  کانون  مدیر  بهرامی نیا  علی 
هستند که مربی موفق رعد پدافند هوایی 
اصفهان  در دسته یک کشور و تیم صعود 
کننده به لیگ برتر کشور بود و در فصل 
فولاد  تیم  در  مربی  بعنوان  نیز  گذشته 
مبارکه سپاهان از دستیاران محمدی راد 

بشمار می آ مد. 
نایب  و  قهرمان  تیم  دو  ترتیب  این  به 
قهرمان مسابقات قهرمانی کشور دسته 
دو  ارزشمند  یک کشور مدیون خدمات 
استاد  والیبال  بادانش  و  نامدار  مربی 
بهرامی نیا  علی  و  پشنگ  محمدصادق 
می باشند که به ترتیب اصالتاً خوزستانی 
و لرستانی هستند که حدود سه دهه در 
والیبال آموزشگاه ها و باشگاه های فولاد 
مباركه سپاهان،  ذوب آهن، رعد پدافند 
هوایی اصفهان و باریج اسانس کاشان 
منشاء خدمات بسیار ارزشمند و اثرگذاری 

بوده اند.

حکایت والیبال اصفهان ادامه دارد؛

چه کسانی باعث اضمحلال تیم های والیبال اصفهان هستند؟

خورشیدی رسما از تیم ملی جدا شد
مجتبی خورشیدی روز سه شنبه بعد از نشست با میرشاد ماجدی سرپرست فدراسیون فوتبال از سرپرستی تیم ملی 

کنار رفت. سرپرست پیشین تیم ملی با انتشار بیانیه ای خداحافظی خود از تیم ملی را اعلام کرد.

سوژه

مدل جدید فدراسیون برای تقویت این تیم؛

مهدوی کیا سرمربی تیم امید ماند
دبیرکل فدراسیون فوتبال تأکید کرد که تعاملی بین این 
فدراسیون با مهدی مهدوی کیا برقرار شده است و سرمربی 
حواشی  از  پس  داد.  خواهد  ادامه  خود  کار  به  امید  تیم 
مطرح شده درباره همکاری میان فدراسیون فوتبال با مهدی 
مهدوی کیا پس از تغییرات صورت گرفته در این فدراسیون، 
حسن کامرانی فر دبیرکل فدراسیون فوتبال از برطرف شدن 
موانع همکاری و ادامه حضور این مربی روی نیمکت تیم 

امید خبر داد.
کامرانی فر که با شبکه خبر صحبت می کرد درباره اینکه آیا 
گفت:  دارد،  وجود  امید  تیم  هدایت  برای  جدیدی  گزینه 
مطالبی که گفته شد، گمانه زنی رسانه هاست و هیئت رئیسه 
جدید فدراسیون فوتبال، صحبت کرده، کار تمام شده است و 
آقای مهدوی کیا همچنان کنار تیم امید خواهد بود و همراه 
تیمش ]کادر فنی[ همچنان به عنوان سرمربی، در کنار تیم 

امید هستند.
خاطرنشان  مهدوی کیا  ماندن  درباره  بیشتر  توضیح  در  وی 
کرد: در بازی های انتخابی قهرمانی زیر 23 سال آسیا، او تیم 
را هدایت کرد و در بازی های پیش رو هم کار سختی داریم 
و در گروه سختی قرار گرفته ایم که تصمیم گرفته شد آقای 
مهدوی کیا حضور داشته باشد. البته هیئت رئیسه جدید نیاز 
به این داشت تا مدلی جدید و برنامه ریزی جدیدی برای تقویت 

تیم امید داشته باشد.
دبیرکل فدراسیون فوتبال درباره مباحث پیش آمده در مورد 
نوع قرارداد و هزینه های آن اظهار داشت: بله، تمام این مسائل 
مرتفع شد و تعاملی بین فدراسیون فوتبال و آقای مهدوی کیا 
صورت گرفت و قرار است که همچنان به کار خود ادامه بدهند. 
امیدوارم عملکرد تیم امید در بازی های پیش رو نیز با موفقیت 

همراه باشد.
کامرانی فر افزود: جا دارد از کمیته ملی المپیک و شخص آقای 
صالحی امیری هم تشکر کنیم که حمایت همه جانبه ای 
داشتند. در ادامه هم حمایت خودشان را نسبت به تیم امید 
خواهند داشت و امیدوارم مسیری که پیش رفتیم ادامه دار 
باشد و بتوانیم کار را پیش ببریم تا برای هدف مان که حضور در 

المپیک است، برنامه ریزی کنیم.

درخواست میزبانی ایران رد شد؛

عربستان؛ میزبان دور گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا 2022

تمامی دیدارهای دور گروهی فصل آینده لیگ قهرمانان آسیا در 
کشور عربستان برگزار خواهد شد. روز سه شنبه ـ سوم اسفند ماه 
سال 1400 جلسه هماهنگی قوانین لیگ قهرمانان آسیا 2022 
به صورت آن لاین و با حضور مسئولان برگزاری این مسابقات و 

نمایندگان باشگاه فولاد مبارکه سپاهان برگزار شد.
در این جلسه اعلام شد که عربستان از سوی کنفدراسیون 
آسیا  غرب  منطقه  مسابقات  میزبان  به عنوان  آسیا  فوتبال 
انتخاب شده است و پنج گروه غرب آسیا، دیدارهای خود را در 

این کشور به صورت متمرکز برگزار خواهند کرد.
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان پیش از این در زمان مقرر با ارسال 
نامه ای به فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران، درخواست 
میزبانی این رقابت ها در ایران را به صورت میزبانی دو گروه در 
اصفهان، دو گروه در خوزستان و یک گروه در مشهد مقدس با 
محوریت فدراسیون جهت پیگیری از AFC ارائه کرده بود که 

متأسفانه این امر محقق نشد.
بازی های دور گروهی لیگ قهرمانان آسیا 2022 از 18 فروردین 
تا 7 اردیبهشت 1401 برگزار خواهد شد. فولاد در گروه C با 
شباب الاهلی امارات، آهال ترکمنستان و الغرافه قطر هم گروه 
شده است و سپاهان در گروه D مقابل الدحیل قطر، پاختاکور 
ازبکستان و برنده دیدار التعاون عربستان و الجیش سوریه 

صف آرایی خواهد کرد.

متاُسفانه هیاُت والیبال بجای رفع وجود مشکلات و تلاش برای سازندگی و کسب موفقیت 
رده های سنی مختلف، بدنبال مهندسی کردن مجمع عمومی انتخابات برای هیاُت والیبال و انتخاب 

سه باره فردی هستند که اولًا بازنشسته شهرداری است دوماً در طول هشت سال گذشته کاری برای پیشرفت 
و تعالی والیبال این استان صاحب نام در ورزش ایران انجام نداده است. 
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ورزشی
رده بندی باشگاهی؛ جهش استقلال در جهان و پرسپولیس جزو 100 باشگاه برتر دنیا 

سایت دیتابیس جدیدترین رده بندی باشگاهی را اعلام کرد و بدین ترتیب پرسپولیس در رتبه 1 ایران و 4 آسیا ماند و با 
یک پله صعود به رتبه 95 جهان رسید. تیم استقلال در رده 2 ایران و 8 آسیا و با دوازده پله صعود در رتبه 164 جهان قرار 

گرفت، تیم های سپاهان و فولاد نیز به ترتیب در رده 3 و 4 ایران و 17 و 47 آسیا قرار گرفتند.

دیالوگ

نقطه نظر

در  موی تای  غیرانتفاعی  و  غیردولتی  فدراسیون  رییس 
المپیک  واکنش به اظهار نظر اخیر رییس کمیته ملی 
گفت: جای تعجب است که قانونمداری و تبعیت از مفاد 
منشور المپیک، اساسنامه های بین المللی و ملی و حتی 
مفاد قانون ورزش کشور، بی قانونی تلقی می شود که باعث 

تاسف است.
جواد نصیری در گفت وگویی اختصاصی با »دنیای هوادار« 
اظهار کرد: مسئولان ورزش به این سوال پاسخ دهند که 
اگر فردی بدون کوچکترین سابقه ورزشی و ناشناس نزد 
خانواده ورزش، بعنوان کارشناس خبره به مجمع انتخاباتی 
انتخابات کمیته  در  المپیک معرفی شده و  کمیته ملی 
شرکت و بدلایل مختلف صاحب عالی ترین کرسی شود، آیا 

این قانونمداری و مطابق با روح المپیزم است؟
وی تصریح کرد: در خصوص برخی افراد صحبت خاصی 
ندارم، زیرا همینکه در طول چهارسال  ریاست در کمیته 
ملی المپیک، چند ورزش تعلیق و یا در آستانه تعلیق قرار 
گرفتند، مقامات عالی رتبه IOC عملا وقتی برای جلسه با 
مسئولان ورزش نگذاشته اند، کمیته المپیک ایران برخلاف 
منشور المپیک همچنان زیرمجموعه وزارت ورزش است و 

اینکه بودجه کمیته نیز از طریق وزارت ورزش باید پرداخت 
شود و به این ترتیب علی رغم اینکه کمیته ملی المپیک 
غیردولتی و غیرانتفاعی است ولی برای آب خوردن هم باید 
از وزارت ورزش اجازه بگیرد، خود بیانگر عملکرد آن ها است. 
عضو شورای ریاست ایفما با بیان اینکه برخی چگونه در 
استقلال  از  صیانت  مدعی  و  بوده  پاسخگو   IOC مقابل 
عملکردی  استقلال  حالیکه  در  باشند  می توانند  کمیته 
ورزش های بین المللی را بی قانونی دانسته اند! در توضیح 
استقلال انجمن ها و فدراسیون ها گفت: منظور، عدم زیر 
مجموعه بودن در فدراسیونی دیگر است و اینکه هر ورزش 
معتبر بین المللی باید مطابق با قوانین و اساسنامه های 
از  در سطح کلان،  و  اداره شود  ملی خود  و   بین المللی 
هماهنگی با وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک برخوردار 

باشد.
خصوص  در  همچنین  جهان  ورزش  عالی  سفیر 

صحبت های اخیر معاون توسعه ورزش قهرمانی 
و حرفه ای نیز گفت: بر خلاف برخی اظهارنظرها، 
انجمن ها،  فدراسیون ها،  دنیا  تمامی  در  اتفاقا 
ورزش های  متولی  سازمان های  و  اتحادیه ها 

و  غیردولتی  تخصصی،  و  رسمی 
غیرانتفاعی هستند و اشتباه در 
دولتی  بر  اصرار  که  اینجاست 
اینکه  و  باشد  ورزش  کردن 

عرف  و  قانون  خلاف  بر 
ورزش  وزارت  بین الملل، 
برای  را  فدراسیون  واژه 

در  کند   مصادره  خود 

حالیکه در هیچ  کجای قانون ماده یا تبصره ای وجود ندارد 
که کاربرد واژه فدراسیون را در انحصار وزارت ورزش قرار دهد.

نصیری تصریح کرد: جای تعجب است مسئولی با سابقه 
۲۱ سال ریاست در فدراسیونی المپیکی به نحوی صحبت 
می کند که گویی نیاز است قوانین ورزش بین الملل برای 
وی به طور کامل تشریح شود و اگر بر آنچه گفته قائل 
است، پیشنهاد می شود تکواندو، کاراته، ووشو و ... نیز در 
یکدیگر ادغام یا زیرمجموعه فدراسیون انجمن های ورزشی 
بین المللی  معتبر  ورزش های  حالیکه  در  کنند  فعالیت 
مطابق با اساسنامه خود هر کدام باید از ساختار اجرایی 
از آن به استقلال  و فنی جداگانه ای برخوردار باشند که 

عملکردی تعبیر می کنیم.
روسای  کرد:  خاطرنشان  موی تای  فدراسیون  رییس 
فدراسیون ها اعتبار خود را از مجمع می گیرند و پیشنهاد 
می کنم مسئولان ورزش قبل از هر اظهار نظری 
از  حقوقی  پیگیری های  ایجاد  با  مساوی  که 
مراجع قضایی داخلی و همچنین تبعات بین 
با  المپیک، تضاد  المللی، نقض مفاد منشور 
قوانین بین المللی، قانون اساسی و اساسنامه 
حداقل  شود،  تلقی  ورزشی  فدراسیون های 
یکبار این قوانین و بویژه اصول 
۲۶ و ۴۴ قانون اساسی را مرور 
مطمئنا  آن  از  پس  و  کنند 
نه تنها دیدگاه شان تغییر پیدا 
خواهد کرد، بلکه از روسای 
ساواته  فدراسیون  دو 
بابت  از  نیز  موی تای  و 

ایجاد موج نوین در مدیریت ورزش ایران، کسب وجهه و 
اعتبار بین المللی مضاعف برای ورزش ایران و اعتمادآفرینی 
در سطح بین المللی که بدون ریالی بار مالی و بودجه برای 
دولت، بارها پرچم کشور را به اهتزار درآورده و باعث نواخته 
شدن سرود ملی کشورمان در میادین معتبر بین المللی 

شده اند، تقدیر خواهند کرد.
نصیری تاکید کرد: قانونمداری در ابعاد ملی و بین المللی 
اساس کار ما است و شایسته است مسئولان ورزش کشور، 
دو  نامه ارسالی این دو  فدراسیون که در دبیرخانه وزارت 
را مطالعه  به ثبت رسید  المپیک  ورزش و کمیته ملی 
کرده و سپس به اظهار نظر بپردازند، ضمن اینکه ساواته و  
موی تای در تمامی سال های فعالیت بودجه دولتی دریافت 

نکرده اند و چنین درخواستی نیز ندارند.
وی یادآور شد: جای تعجب است در شرایطی که وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک بودجه، حق عضویت سالیانه 
و  نکرده  پرداخت  را  ورزش ها  این  قهرمانان  پاداش  و 
کوچکترین امکانات و مزایایی به این دو ورزش نداده اند، 
حال چگونه برخی افراد از موضع طلبکارانه صحبت می 
کنند در حالیکه مدعیان واقعی، روسای این دو  فدراسیون 

هستند.
به  توجه  با  گفت:  پایان  در  موی تای  فدراسیون  رییس 
مصاحبه اخیر دکتر سجادی وزیر محترم ورزش و  جوانان 
که تاکید بر استقلال فدراسیون ها و هماهنگی آن ها با 
آراء  و  اساسنامه  مفاد  رعایت  و  شان  بین المللی  مراجع 
مجامع داشت، کلام وزیر محترم ورزش را فصل الخطاب 
دانسته و از هر نوع همکاری با وزارت ورزش و جوانان و  
کمیته ملی المپیک در چارچوب قانون استقبال می کنیم.

تیم ملی  موفق  -سرمربی  مازندرانی«  »امیر 
عنوان  مدعی  و  آسیا  قهرمان  ایران  کبدی 
با  هانگ ژو-  آسیایی  بازی هایی  قهرمانی 
سایر  از  اردو  برگزاری  لحاظ  به  بیان اینکه 
می گوید:  هستیم  پیش  آسیایی  تیم های 
»بازیکنان ما اکنون و پس از ۶ مرحله اردو به 
شرایط برگزاری مسابقات تدارکاتی رسیده اند و 

حالا وقت محک خوردن آنهاست.«
مازندرانی افزود: »فدراسیون واقعا تمام آنچه 
لازم بوده را در اختیار ما قرار داده اما تمرین 
سرخوردگی  باعث  تدارکاتی  مسابقه  بدون 
بازیکن   می شود و از وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک  تقاضا دارم، زمینه برگزاری چند دیدار 
تدارکاتی با تیم های مطرح آسیایی را فراهم   

کنند.«
بین المللی  مربیان  جمله  از  مازندرانی  امیر 

با این مربی در  ایران  ایران است که  کبدی 
توانست  اولین بار  بازی های آسیایی جاکارتا 
طلای این بازی ها را بدست آورد و در اینچون 
بعنوان  وی  هدایت  با  ایران  هم  کره جنوبی 

سرمربی عنوان نایب قهرمانی را کسب کرد.
باری؛ مازندرانی گلایه به حقی دارد چرا که 
توقع  ایران  ورزش  ارشد  متولیان  و  جامعه 
دارند.  در هانگ ژو  را  از کبدی  دو مدال طلا 

ریاست  حکم  که  شبی  اتفاقاً 
از  کبدی  فدراسیون 

سوی دکتر سجادی 
وزیر  شد،  اعطا 
معاون  و  ورزش 
وزارت  قهرمانی 
از  پولادگر  آقای 

احوال  و  اوضاع 
تیم های ملی بانوان 

و آقایان سوال کردند و 
اورسجی در پاسخ 

نکته 

و  کمیته  برنامه  از  »ما  کرد:  بیان  را  جالبی 
استارت  که  چرا  هستیم ،  جلوتر  هم  وزارت 
هر  کادرفنی  و  زده ایم   مهرماه  از  را  اردوها 
انتخاب  هم  را  آقایان  و  بانوان  تیم ملی  دو 
نیاز  برای موفقیت در هانگ  ژو  اما  کرده ایم ، 
به حمایت داریم، چرا که شما بهتر می دانید 
تکرار و حفظ عنوان  قهرمانی بسیار سخت تر 
از قهرمانی است، بنابراین اگر بودجه کافی و 
دیدارهای تدارکاتی در اختیار تیم های ملی 
مردان و زنان باشد می توانم وعده بهترین 

مدال را بدهم.«
هم  و  سجادی  دکتر  خوشبختانه 
شناخت  کبدی  از  پولادگر  جناب 
دقیقی داشتند و مشخص بود که 
آشنایی  کبدی   قضایای  ریز  به 

کافی دارند.
عرض  سجادی  دکتر  اطلاع  جهت 

می کنم که دو مدال 

طلای کبدی در روزهای پایانی آسیایی جاکارتا 
باعث صعود کاروان ایران از مکان دوازدهم به 
مکان ششم جدول شد. حال سوال می کنیم که 
۶ پله صعود در جدول را با چه هزینه ای می توان 

رقم زد؟
فکر نمی کنم قابل اندازه گیری باشد بنابراین 
دکتر  خدمت  ورزش  کارشناس  یک  بعنوان 
که  می کنم  عرض  یادآوری  محض  سجادی 
قولی که شب معارفه رئیس فدراسیون کبدی، 
در حضور آقای پولادگر، دکتر اورسجی و بنده 
دادید که همه جوره از فدراسیون موفق کبدی 

حمایت می کنیم را فراموش نکنید.
مربیان تیم های ملی بانوان و آقایان کبدی 
داده  استعدادها فرصت  به همه  اینکه  برای 
قهرمانی  سراسری  مسابقات  از  پس  باشند 
اردوهای  در  را  بازیکن   ۲۰۰ از  بیش  کشور 
اهالی فن  و  زده اند  محک  کنون  تا  مختلف 
برگزاری  سخت  شرایط  این  در  می دانند 
اردوهای شبانه روزی ۱۰ روزه چه هزینه هایی 
در بر دارد با این وجود فدراسیون کبدی برای 
حفظ جایگاه ایران و دفاع از دو عنوان قهرمانی 
گرفته  بکار  امروز  به  تا  را  خود  تلاش  تمام 
است و بنظر می رسد اکنون وقت حمایت از 
فدراسیون بخصوص در باب بودجه سال آینده 

که سال بازی های آسیایی و انجام بازی های 
تدارکاتی است.

نکته آخر: عزیزان تصمیم گیرنده در وزارت ورزش، 
خارجی  بازیکنان  جرایم  بابت  چقدر  سال  در 
استقلال و پرسپولیس پرداخت می کنند؟! چند 
بازیکن درجه سوم خارجی طی همین دو سال با 
ده برابر قیمت به این باشگاه ها آمدند و بدون یک 
دقیقه بازی رفتند و بعداً جرایم سنگینی از جیب 

بیت المال پرداخت شده است؟ 
کافی است هزینه یک بازیکن بی خاصیت خارجی 
را برای رشته ای مثل کبدی اختصاص دهند و 
ثمره ی آن را مثل جاکارتا ببینند. ارزش دو مدال 
طلا در یک روز یک طرف و ایجاد شور و نشاط 
با هیچ  جامعه طرف دیگر. شور و نشاط که 
ترازویی و متر و معیاری نمی توان اندازه گرفت. 

اگر مثل هزینه های فوتبالیست های  بنابراین 
بی خاصیت خارجی را مطرح کردیم خواستیم 
به مدیران ورزش یادآور شویم که چی می دهند 
کنید  فکر  لحظه ای  فقط  می گیرند.  چی  و 
بعد خواهید دید اگر نصف قرارداد یکی از این 
بازیکنانی که گفتیم چیزی جز ضرر برای فوتبال 
دهید  اختصاص  کبدی  رشته  به  را  ندارند  ما 
خروجی آن که نشاط و غرور ایرانی است به اضافه 
دو مدال خوش رنگ تیمی صدها برابر خواهد بود.

»رییس فدراسیون موی تای« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد: 

کلام وزیر، فصل الخطاب است

با این  »حمایت« وزارت ورزش؛

طلای کبدی در بازی های آسیایی ناممکن است آقای سجادی!

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و کارشناس کبدی

فرهاد غلامعلی

 نویسنده
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حرف آخر

دیوان عدالت اداری بر مصوبه هیات وزیران دولت گذشته در 
مورد امکان ادامه ماموریت برخی روسای فدراسیون ها خط 

بطلان کشید.
در رای صادره از سوی هیات عمومی دیوان عدالت اداری آمده 
است که حکم مقرر در ماده ۸ آیین نامه اجرایی تبصره ۲ 
ماده ۲۱ و ماده ۱۲۱ قانون مدیریت خدمات کشوری )موضوع 
هیأت   ۱۳۸۹/۱/۳۱  -۴۴۲۹۵/۲۰۴۶۱ شماره  نامه  تصویب 
وزیران( در خصوص ماموریت کارمندان رسمی یا پیمانی 
دستگاه های اجرایی مستنثی شده در ماده ۱۱۷ قانون مدیریت 
خدمات کشوری و نیز ماموریت اعضای هیأت علمی رسمی 
یا پیمانی به دستگاه های اجرایی مشمول قانون مذکور، ابطال 

شد.
به این ترتیب و بر اساس رای هیات عمومی دیوان عدالت 
پیمانی  یا  رسمی  علمی  هیأت  اعضای  ماموریت  اداری، 
دانشگاه ها به وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون های ورزشی 
و نیز ماموریت کارمندان فدراسیون های ورزشی به وزارت 

ورزش و جوانان ابطال شده و از این پس نیز امکان صدور 
مجوز ماموریت وجود ندارد.

دیوان عدالت ۱۲ بهمن ماه ۱۴۰۰ رای به ابطال ماده ۸ آیین 
نامه اجرایی تبصره ۲ ماده ۲۱ و ماده ۱۲۱ قانون مدیریت 
خدمات کشوری موضوع تصویب نامه شماره ۲۰۴۶۱؍۴۴۲۹۵- 
۳۱؍۱؍۱۳۸۹ هیأت وزیران داده است و تا اینجا، طبق همین 
حکم، علیرضا دبیر، عبدالمهدی نصیرزاده، محمدتقی امیری 
خراسانی، غلامرضا شعبانی بهار، مهدی گودرزی، ،فضل الله 
باقرزاده و عباس نظریان مادوانی، روسای فدراسیون های، 
کشتی، بدنسازی و پرورش اندام، روستایی و بومی محلی، 
تیرو کمان، سه گانه، شمشیربازی و اسکی باید بین ماندن 
در فدراسیون یا بازگشت به محل خدمت خود یعنی دانشگاه، 

یکی را انتخاب کنند. 
بدیهی است حکم صادر شده کلی است و صرفاً شامل افراد 
خاص از جمله روسای فدراسیون های یاد شده نمی شود اما 
از آنجایی که وضعیت و شرایط روسای فدراسیون های مورد 
اشاره که در هیات علمی دانشگاه عضویت دارند، مشمول این 
حکم می شود در نتیجه می توان چنین استنباط کرد که آن ها 
چاره ای ندارند جز اینکه به قانون تمکین کرده و تکلیف خود 

با دانشگاه یا فدراسیون را روشن کنند. 
البته در این میان باید ملاحظات مختلف هم را در نظر گرفت. 
از جمله این ملاحظات، نقش و جایگاه  فدراسیون های جهانی 
است که در حال حاضر  افراد فوق الذکر را بعنوان رییس فدراسیون 
می شناسند و چه بسا در این زمینه سودای ورود یا دخالت 

داشته باشند. روی دیگر سکه می تواند پیگیری موضوع از سوی 
وزارت ورزش و فدراسیون های مذکور باشد که چه بسا همین 
پیگیری ها و تقاضای استیناف، زمان زیادی را شامل شود و دوره 

ریاست برخی از مسئولین فدراسیون های هفتگانه پایان یابد.
این امر با توجه به در پیش بودن بازی های آسیایی و لزوم حفظ 
آرامش در میان فدراسیون های مختلف از جمله برخی از همین 
۷ فدراسیونی که نامی از آن ها به میان آمد قابل توجیه خواهد 
بود. با تمام این اوصاف چنانچه محاکم بالادستی خواهان 
تعیین تکلیف و عمل به قانون از سوی روسای فدراسیون های 
ذکر شده باشند، آنها چاره ای ندارند جز اینکه در تبعیت از مقررات 
و تمکین به قانون بین بازگشت به دانشگاه و حضور در راس 
فدراسیون مطبوع، یکی را انتخاب کنند. به زبان ساده تر، این 
افراد، پرسنل دانشگاه های محل خدمت خود محسوب می شوند 
و تا زمانی می توانند در فدراسیون های ورزشی بعنوان رییس یا 
مسئول حضور داشته باشند که اداره محل خدمت اصلی با ادامه 
ماموریت آن ها موافقت کند در غیر این صورت چاره ای ندارند جز 

اینکه به محل خدمت خود باز گردند.
به سخن دیگر، رای دیوان عدالت فصل الخطاب است و زمانی 
که به ارگان های مختلف ابلاغ می شود ناگزیر از پذیرش آن 
هستند. اکنون نیز همانطور که ذکر شد رای صادره واضح و 
آشکار است و به نظر می رسد. تفاوتی هم ندارد چه کسانی 
مشمول این قانون می شوند بلکه اصل نفس اجرای آن است.
رای  اجرای  بر  عدالت  دیوان  چنانچه  ماجرا  دیگر  در سوی 
پافشاری کند چالش جدیدی فراروی دستگاه ورزش ایجاد 

خواهد شد. وزارت ورزشی که بنظر می رسد هنوز انسجام و 
مقبولیت لازم را در میان جامعه ورزش پیدا نکرده و قاطبه 
گروه هدف، از تغییر و تحولات در آن خرسند نیستند. حال 
فرض کنید در این بحبوحه که همگان چشم به بازی های 
آسیایی تابستان آینده دارند، لزوم تغییرات در چند فدراسیون 
ورزشی نیز مزید بر علت شود آنگاه باید منتظر بروز مشکلات 
بیشتر را داشت. نه اینکه روسای حاضر در راس فدراسیون 
گ های مذکور شق القمر کرده باشند یا مجموعه های تحت نظر 
بدون حضور ایشان ابتر بماند بلکه ممکن است همین مختصر 
نیز دستمایه عده ای قرار گرفته و بلافاصله مجامع جهانی را 
برای دادخواهی فرابخوانند و اینکه چه نشسته اید که دخالت 

می شود و اجازه نمی دهند فدراسیون ها مستقل باشند. 
در هر صورت آنچه مذکور افتاد شکل ظاهر قضیه است و 
باید ببینیم آنچه بیان شده از رای دیوان عدالت گرفته تا 
حاشیه های احتمالی ورزش تا چه اندازه مقرون به حقیقت 
است. چه بسا فعلا این رای تا پایان دوره ریاست مسئولین 

فدراسیون های هفتگانه مسکوت بماند.

طبق رای »دیوان عدالت اداری«؛

۷ رئیس فدراسیون باید انتخاب کنند که بمانند یا بروند!

مرحله نخست پلی آف مسابقات والیبال قهرمانی باشگاه های 
هشتم  تا  سوم  از  دل ها«  »سردار  جام  ایران  مردان  برتر 
اسفندماه با حضور هشت تیم فولاد مبارکه سپاهان اصفهان، 
تهران،  پیکان  یزد،  شهداب  مقاومت  آمل،  هراز  لبنیات 
شهرداری ارومیه، مس رفسنجان، فولاد سیرجان ایرانیان و 

پاس گرگان پیگیری می شود.
مردان  برتر  لیگ  چهارم نهایی  یک  مرحله  رفت  دور 
سه شنبه و چهارشنبه )سوم و چهارم اسفندماه( با برگزاری 
چهار دیدار پیگیری می شود و در دومین مسابقه که از 
ساعت ۱۸ و ۳۰ دقیقه روز سه شنبه آغاز شد، تیم های 
فولاد مبارکه سپاهان اصفهان و پاس گرگان به مصاف 
یکدیگر رفتند. اصفهانی ها که مرحله گروهی را با ۲۰ برد، 
۵۹ امتیاز و کسب رتبه نخست به پایان رساندند، در این 
مسابقه موفق به شکست سه بر صفر پاس گرگان شدند 
که در مرحله گروهی با ۱۲ پیروزی و ۳۸ امتیاز در رتبه 

هشتم قرار گرفت.
شاگردان رحمان محمدی راد در این دیدار با امتیازهای ۲۵ بر 
۱۵، ۲۵ بر ۱۷ و ۲۵ بر ۲۰ به پیروزی رسیدند تا ضمن کسب 

بیست ویکمین برد خود در لیگ برتر والیبال مردان سال ۱۴۰۰، 
یک گام دیگر تا حضور در جمع چهار تیم برتر این رقابت ها 
فاصله داشته باشند. تقابل دو تیم در مرحله مقدماتی نیز در 
هفته های هشتم و بیست ویکم به سود اصفهانی ها تمام 
شده بود و پاس گرگان روز سه شنبه سومین ناکامی خود 

برابر سپاهان را تجربه کرد.
محمدحسن خوشدل و علی اصغر حاجی کاظمی ناظران فنی 
و داوری این مسابقه بودند. محمدرضا درفش کاویان، حامد 
آقابراری و مسعود یزدان پناه نیز به عنوان داوران اول، دوم و 
ویدیوچک، قضاوت این دیدار را که ۸۰ دقیقه طول کشید، 

برعهده داشتند.
در نخستین مسابقه روز سه شنبه نیز تیم پیکان سه بر صفر 
شهرداری ارومیه را شکست داد. برنامه دو دیدار دیگر دور رفت 
مرحله یک چهارم نهایی که چهارشنبه چهارم اسفند برگزار 

می شود، به قرار زیر است:
ساعت ۱۵ و ۳۰ دقیقه: مقاومت شهداب یزد - مس رفسنجان
ساعت ۱۸ و ۳۰ دقیقه: لبنیات هراز آمل - فولاد سیرجان 

ایرانیان

با اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا، شکایت باشگاه استقلال به 
دادگاه عالی ورزش برای بازگشت به لیگ قهرمانان آسیا بی نتیجه 
ماند. بعد از آنکه کنفدراسیون فوتبال آسیا مجوز حرفه ای سه 
باشگاه استقلال، پرسپولیس و گل گهر را صادر نکرد و دو باشگاه 
نخست را از لیگ قهرمانان ۲۰۲۲ آسیا کنار گذاشت، استقلال 

آخرین تلاش خود را برای حضور در این رقابت ها انجام داد. 
استقلالی ها با شکایت به دادگاه عالی ورزش ) CAS( خواهان 
تجدید نظر در رای AFC شدند اما این شکایت راه به جایی 
نبرد. روز سه شنبه کنفدراسیون فوتبال آسیا خبر داد که دادگاه 
عالی ورزش هم تصمیم این کنفدراسیون را برای کنار گذاشتن 

استقلال تایید کرده و شکایت باشگاه ایرانی بی نتیجه مانده 
است. به نوشته سایت کنفدراسیون آسیا، پرسپولیس و گل گهر 
بعد از حذف از آسیا اعتراضی به تصمیم AFC نداشتند. در فصل 
۲۰۲۲ لیگ قهرمانان آسیا، سپاهان اصفهان و فولاد خوزستان دو 

نماینده ایران در این رقابت ها هستند.

انتخابات ریاست فدراسیون بسکتبال در حالی در هفته آینده 
برگزار می شود که صلاحیت چهار کاندیدا برای احزار این پست 
تأیید شده است. مجمع انتخاباتی فدراسیون بسکتبال پس 
از سه بار  تعویق، روز دوشنبه نهم اسفند 1400 برگزار خواهد 
شد. این در حالی است که هنوز، اسامی نامزدهای احراز 
صلاحیت شده برای شرکت در مجمع از مبادی رسمی اعلام 

نشده است.
»مهیار عسگریان« -سرپرست فدراسیون بسکتبال- در مورد 
کاندیداهای تأیید صلاحیت شده برای شرکت در انتخابات 
گفت:  در این موارد باید از دبیر مجمع سؤال کنید. مجمع 
در این مورد، نهاد بالادستی است. البته در این مورد، منصور 
اردستانی سرپرست دبیری فدراسیون بسکتبال نیز پاسخگو 

نبود.
عسگریان در شرایطی از کاندیداهای تأیید صلاحیت شده 
اعلام بی خبری می کند که به صراحت در مورد چهار کاندیدا با 
برخی رسانه ها صحبت کرده است: »طبق نامه ای که از وزارت 
ورزش و جوانان دریافت کردیم چهار کاندیدا به نام های شاپور 
یاوری، کرم احمدیان، حمید عباسی و جواد داوری تأیید 

صلاحیت شدند. برای بازی های انتخابی تیم ملی نیز از این 
چهار کاندیدا به همراه رؤسای هیئت ها، حمید سجادی وزیر 
ورزش و جوانان و پیشکسوتان دعوت می شود تا در سالن 
آزادی قوت قلبی برای ملی پوشان باشند. امیدوارم با دو برد 

بزرگ و خوب به استقبال مجمع انتخاباتی برویم«.
شنیده ها حاکی از آن است که رامین طباطبایی رئیس پیشین 
فدراسیون بسکتبال در آخرین تلاش های خود از مسئولان 
خواسته تا مجمع انتخاباتی فدراسیون بسکتبال را اواسط 
اسفند به تأخیر بیندازند، ولی تعویق چهار باره انتخابات قطعاً 
شائبه همراهی وزارت ورزش با رئیس پیشین و پرحاشیه 

فدراسیون بسکتبال را به اذهان متبادر خواهد کرد.
مجموع انتخابی فدراسیون بسکتبال به گفته محمد پولادگر 
معاون توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش، روز 
دوشنبه نهم اسفند برگزار می  شود و تا الان صحبتی مبنی 
بر تعویق انتخابات نبوده است. اهالی بسکتبال امیدوارند 
برگزاری مجمع فدراسیون، پایانی بر حاشیه های این ورزش 
دانشگاهی و المپیکی و ثبات مدیریتی آن در همه بخش ها 

باشد.

پیروزی بزرگ پیکان بر شهرداری ارومیه؛

برد مقتدرانه تیم والیبال فولاد سپاهان برابر پاس گرگان
خبری از طباطبایی نیست؛

۴ کاندیدا برای ریاست فدراسیون بسکتبال تأیید صلاحیت شدند

با اعلام رسمی AFC؛

شکایت استقلال بهCASبرای بازگشت به آسیا رد شد

توپ و تور

درحاشیه

سوژه

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار


